
YUNUSEMRE Belediye Başkanı Semih
Balaban, eski başkan Mehmet Çerçi’nin

‘makam odasını ben kendi paramla yap-
tırdım. Yarın saat 18.00’da kamyonla gele-
ceğim, eşyalarımı istiyorum’ açıklamasına
cevap verdi. Balaban, kendilerinde bu
eşyaların Mehmet Çerçi tarafından
alındığına dair herhangi belge olmadığının
altını çizdi. “Eşyaları kendisi aldığına, yap-
tırdığına dair faturaları, ödeme makbuzlarını
getirsin teslim edelim. Burası muz
cumhuriyeti değil! Tutanakla bu iş olmaz”
dedi. Balaban, “Belgelenmeden buradan
Melek Hanım’ın yaptığı tablolar dışında bir
eşya vermek gibi bir şansımız yok” dedi.  

“TUTANAKLA BU İŞ OLMAZ, FATURA GÖSTER!”
ESKİ başkan AK Partili
Mehmet Çerçi ise sosyal

medya hesaplarından yap-
tığı açıklama ile Yunusemre
Belediye Başkanı CHP’li
Semih Balaban’ın iddialarına
cevap verdi. Makam odasın-
daki eşyaların faturalarını ve
Yunusemre Belediye
Başkanlığı’na çektiği ihtarnameyi yayınladı.
Mehmet Çerçi, Başkan Balaban’ı eleştirerek,
“Semih Bey, Öncelikle, devir-teslim
töreninde gösterdiğiniz sözde nezaketin
amacının sadece siyasi şov olduğunu ispat
ettiğiniz için teşekkür ederim” dedi. 

ÇERÇİ SOSYAL MEDYADAN FATURA YAYINLADI
BELEDİYE önü, Çerçi’nin verdiği saat
olan 18.00 itibariyle hareketlendi. Yunus-

emre Belediye Başkanı Semih Balaban
belediyenin önüne gelmezken, yardımcıları
ile CHP Yunusemre İlçe Başkanı Mehmet
Arslan ve partililer hazır bulundu. Belediyeye
kamyon gelmedi ama Çerçi’yi temsilen AK
Parti Yunusemre İlçe Yönetim Kurulu Üyesi
Ali Düden geldi. Düden’i karşılayan
Yunusemre Belediye Başkan yardımcıları,
fatura olmadan eşyaların verilemeyeceğini
ifade etti. Bundan sonraki süreçte Mehmet
Çerçi’nin mahkeme yoluna başvurması bek-
lenirken, mahkemeden çıkacak karara göre
eşyaların akıbeti de belli olacak.

KAMYON DEĞİL, ÇERÇİ’NİN SÖZCÜSÜ GELDİ
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‘ALTIN VARAKLI MAKAM ODASI’ ‘ALTIN VARAKLI MAKAM ODASI’ 

HER GİRENDE ŞAŞKINLIK YARATAN
VE GÖZ YORAN  İHTİŞAMIYLA
DİLLERDEN DÜŞMEYEN
YUNUSEMRE BELEDİYESİ MAKAM
ODASI TARTIŞMASI SÜRÜYOR... 
AK PARTİ’Lİ ESKİ BAŞKAN MEHMET
ÇERÇİ’NİN “BEN KENDİ PARAMLA
YAPTIRDIM” DEDİĞİ MAKAM ODASI
EŞYALARI İÇİN CHP’Lİ BAŞKAN 
BALABAN FATURA SORDU... ÇERÇİ,
SOSYAL MEDYADAN FATURALARI
YAYINLARKEN, DÜN SAAT 18.00’DA
YUNUSEMRE BELEDİYESİ’NE
GELMESİ BEKLENEN KAMYON 
YERİNE AK PARTİ SÖZCÜSÜ GELDİ...
ÇERÇİ’NİN SÖZCÜSÜ OLAN PARTİ
YÖNETİCİSİ, EŞYALARA AİT  
İHBARNAMEYİ BABALAN’IN 
KURMAYLARINA TESLİM EDEREK
BELEDİYEDEN AYRILDI... AN İTİBARİ
İLE ALTIN VARAKLI MOBİLYALAR,
PORSELEN ŞÖMİNE, MELEK 
HANIM’IN TABLOLARI VE  HALILAR
MAKAM ODASINI SÜSLEMEYE
DEVAM EDİYOR.

PAYLAŞILAMIYORPAYLAŞILAMIYOR

GAZETECiLiK ONURLU
BiR MESLEKTiR!

MANİSA Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ali Fil-
izkan, 3 Mayıs Dünya Basın Özgürlüğü Günü’ne il-

işkin bir mesaj yayınladı. Filizkan yaptığı açıklamada,
““Basın mensupları dönemlerin tanığı olup, tarihe not
düşerler. Bu nedenle Gazetecilik halkın haber alma,
bilgilenme hakkına hizmet eden saygın, onurlu bir
meslektir. 3 Mayıs Dünya Basın Özgürlüğü Günü’nde,
basın sektörünün gününü kutluyorum” dedi.

FİLİZKAN: “DAHA GÜZEL GÜNLERE ULAŞMASINI DİLİYORUZ” 

Şehzadeler Meclisi Başkan Durbay'a
borçlanma yetkisi verdi   

ŞEHZADELER Belediye Meclisi ikinci toplan-
tısını yaptı.  Şehzadeler Belediye Başkanı

Gülşah Durbay'ın başkanlık ettiği meclis saygı
duruşunda bulunulup akabinde İstiklal Marşının
okunmasıyla başladı. 21 gündem maddesinin
görüşüldüğü mecliste imar komisyonundan
gelen raporlar okunarak kabul edildi. Yazı İşleri

Müdürlüğü'nün teklifiyle Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay'a Belediye Kanunu'nun
75. maddesi kapsamında çalışmalar yapmak,
anlaşma ve protokol imzalama yetkisi verildi.
Başkan Durbay'a  belediye bütçesinin yüzde
10'unu geçmeyen oranda borçlanma yetkisi de
tanıdı.

JEOPARK Belediyeler Birliği Meclisi yeni dönem
ilk toplantısında Birlik Başkanlığına seçilen Man-

isa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
"Turizm konusunda Manisa Büyükşehir Belediyesi
bir şirket kuruyor. Birçok acente ile birlikte görüş-
me halinde olacak. Acenteleri daha sonra Manisa’-
mıza davet edeceğiz ve turları arasına almalarını
sağlayacağız. Bunu yapacak iradeye sahibim.
Bunu yapmak için de çok çalışacağım" dedi. 

Manisa turizmde
atağa geçecek 

Ormandan dağlar
kadar çöp çıktı!

TARIM ve Orman Bakanlığı
tarafından ormanları korumak

ve yangınlara karşı alınacak
önemler konusunda farkındalık
oluşturmak adına ülke
genelinde gerçekleştirilen
‘Orman benim’ programı kap-
samında Manisa’da da etkinlik
düzenlendi. Manisa protokolü
ve öğrenciler birlikte Spil Dağı
eteklerinde çöp topladı.   

2’de

7’de

10’da
5’te6’da



Burhan AKDEMİR
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KULa Kaymakamlığı ve
İlçe Milli Eğitim Müdürlü-
ğü’nün koordinesinde başlatı-
lan ‘Kitap Köprüsü’ projesi

kapsamında gönüllü öğrenci,
öğretmen ve velilerden topla-
nan 18 bin 683 adet kitap,
deprem bölgesindeki kardeş

okullarda öğrenim gören öğ-
rencilere ulaştırılacak.   

Kula Kaymakamlığı ve İlçe
Milli Eğitim Müdürlüğü koordi-

nesinde 6 Şubat 2023 tari-
hinde meydana gelen ve
‘’Asrın Felaketi’’ olarak nite-
lendirilen depremlerden etkile-
nen şehirlerdeki kardeş
okullardaki öğrencilerin kitaba
daha kolay erişimini sağla-
mak, yardımlaşma, kardeşlik,
merhamet, vicdan, birlik ve
beraberlik duygularını güçlen-
dirmek için başlattığı ‘kitap
Köprüsü’ projesi kapsamında
Kula’da 18 bin 683 adet kitap
toplandı. Toplanan kitaplar,
vatandaşlara örnek olması
açısından Kula Kaymakam-
lığı’nın bahçesinde Kayma-
kam Ömer Ahmet Özdemir’in
de bizzat katıldığı törenle
açıldı. Gün boyu açık kalan
sergiye vatandaşlardan da

kitap desteği geldi. Bu proje
kapsamında ilkokul düzeyin-
deki kitaplar Hatay, ortaokul
düzeyindeki kitaplar Adıya-

man ve lise düzeyindeki kitap-
lar ise Kahramanmaraş’taki
kardeş okullara gönderilecek.
iHa

Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti Başkanı Ali Filizkan, 3
Mayıs Dünya Basın Özgürlüğü
Günü’ne ilişkin bir mesaj yayın-
ladı. Filizkan yaptığı açıkla-
mada, “Gazetecilik onurlu bir
meslektir. 3 Mayıs Dünya Basın
Özgürlüğü Günü’nü kutluyo-
ruz” dedi. Birleşmiş Milletler ta-
rafından 3 Mayıs’ın Dünya
Basın Özgürlüğü Günü olarak
ilan edildiğini hatırlatan Başkan
Filizkan, “3 Mayıs Günü, Birleş-
miş Milletler Genel Kurulu’nun
1993 yılında aldığı karar ile tüm
dünyada Dünya Basın Özgür-

lüğü Günü olarak kutlanmakta-
dır. Ayrıca Avrupa İnsan Hakları
Sözleşmesi ile Anayasamızda
da basın özgürlüğü güvence
altına alınmıştır. Basın; bireyin
ve toplumun ihtiyaç duyduğu
her konuda, haber alma, araş-
tırma, bilgilendirme, aydınlatma
ve demokratik hayatımızın vaz-
geçilmez bir unsuru, haber
alma ve yayma özgürlüğünün
en etkili aracıdır.” dedi.

“GaZETECiLiK OnURLU 

BiR MEsLEKTiR”

Gazeteciliğin onurlu bir
meslek olduğunu belirten Filiz-
kan sözlerini şöyle sonlandırdı:
“Basın mensupları dönemlerin

tanığı olup, tarihe not düşerler.
Bu nedenle Gazetecilik halkın
haber alma, bilgilenme hakkına
hizmet eden saygın, onurlu bir
meslektir. 3 Mayıs Dünya Basın
Özgürlüğü Günü’nde, mesle-
ğini özenle ve özveriyle yapan,
gece gündüz demeden ve
mesai mefhumu gözetmeksi-
zin, kamuoyunu bilinçlendir-
meye gayret eden, her zaman
millet iradesinden yana tavır
koyan tüm basın mensupları-
mızın, Dünya Basın Özgürlüğü
Günü’nü  kutluyor. Demokrasi
de 4 kuvvet olan basın sektörü-
nün daha güzel günlere ulaş-
masını diliyoruz.” 

Manisa Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Ali Filizkan, 3 Mayıs Dünya Basın Özgürlüğü günü sebebiyle bir mesaj yayınladı

Gazetecilik onurlu bir meslektir!

Bağış köprüsüne gelen kitaplar depremzede
öğrencilere ulaştırılacak   

Bağış köprüsüne gelen kitaplar depremzede
öğrencilere ulaştırılacak   
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 999 18 22

GÜRSEV ECZANESİ 
0236 238 72 77

ŞENKAL ECZANESİ

ÖYKÜM ECZANESİ

0236 231 10 07

0236 211 00 02

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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KEVSER ECZANESİ
1904 - ABD tarafından Panama Kanalı'nın inşasına başlandı.
1904 - Almanya'nın futbol kulübü olan FC Schalke 04 kuruldu.
1912 - İtalya Krallığı, Rodos'u işgal etti.
1919 - Çin Cumhuriyeti'nde yabancı malların boykot edilmesini savunan öğrenci ayaklan-
ması.
1924 - 1924 Yaz Olimpiyatları Paris'te başladı.
1930 - Mahatma Gandi, İngilizler tarafından tutuklandı.
1931 - Mustafa Kemal Atatürk, üçüncü kez Cumhurbaşkanı seçildi.
1932 - Al Capone, vergi kaçırma suçundan Atlanta'da hapse girdi.
1949 - İstiklal Mahkemeleri'ne ilişkin yasa yürürlükten kaldırıldı.
1953 - Ernest Hemingway, Yaşlı Adam ve Deniz adlı romanıyla Pulitzer Ödülü aldı.
2002 - Nijerya'da bir yolcu uçağı kalkıştan hemen sonra düştü: 148 kişi öldü.

GÜNÜN OLAYI

FETÖ’ye yönelik ‘KISKAÇ-14’ operasyonlarında 
36 şüpheli yakalandı   

İçİşLeRİ Bakanı Ali Yerli-
kaya, 17 ilde FETÖ’ye yönelik
olarak düzenlenen ‘KISKAÇ-
14’ operasyonlarında 36 şüp-
helinin yakalandığını açıkladı. 

İÇİŞLERİ Bakanı Yerlikaya,
sosyal paylaşım sitesi Twitter
hesabından yaptığı payla-
şımda, 17 ilde FETÖ’ye yönelik
olarak düzenlenen “KISKAÇ-
14” operasyonlarında 36 şüp-
heli yakalandı.

FETÖ’cülere göz açtırma-
yacağız. Aziz Milletimizin duası
ve destekleriyle terör örgütleri
ve onların iş birlikçilerinin ne-
feslerini keseceğiz” ifadelerine
yer verdi.

Operasyon hakkında Bakan

Yerlikaya şu bilgileri paylaştı: 
"Emniyet Genel Müdür-

lüğü TEM Daire Başkanlığı ve
İstihbarat Başkanlığı koordine-
sinde İl Emniyet Müdürlükleri
TEM Şube Müdürlüklerince;
Konya, Gaziantep, Hatay, Bat-
man, Nevşehir, Ankara, İstan-
bul, Antalya, İzmir, Adana,
Hakkari, Denizli, Manisa, Ko-
caeli, Osmaniye, Bursa ve Or-
du’da FETÖ’ye yönelik
düzenlenen ‘KISKAÇ-14’ ope-
rasyonlarında şüphelilerin: Ör-
gütün sözde ‘Askeri Mahrem
Yapılanması, Emniyet Mahrem
Yapılanması ve Güncel Yapı-
lanması’ içerisinde faaliyette
bulundukları, örgütün kripto

haberleşme programı
‘ByLock’ kullanıcısı oldukları,
örgüt içerisinde sorumlu şa-
hıslarla operasyonel hatlar
üzerinden irtibatlı oldukları, te-
rörizmin finansmanı suçu kap-
samında faaliyet gösterdikleri,
ankesörlü telefonlarla iletişim
kurdukları, münferit sınav so-
ruşturmaları kapsamında mü-
lakatlarda avantajlı olarak
kodlandıkları ve ifade ve teş-
hislerde adlarının geçtiği,
FETÖ soruşturmaları kapsa-
mında haklarında kesinleşmiş
hapis cezası ve aranma kaydı
bulunduğu tespit edildi.” 

Operasyonlar sonucunda
çok miktarda döviz ve Türk Li-

rası ile çok sayıda dijital ma-
teryal ve dokümanlara el ko-
nulduğunu açıklayan

Yerlikaya, "Operasyonları ger-
çekleştiren kahraman polisleri-
mizi tebrik ediyorum.

Allah ayağınıza taş değdir-
mesin. Milletimizin duası si-
zinle" dedi.  İHA

Çöp konteynerlerine bahar temizliği yapıldı
TURGUTLU Belediyesi Te-

mizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri,
havaların ısınmasıyla birlikte
çevreye kötü kokular yayılma-
sını önlemek ve vatandaşların
sağlığını korumak amacıyla
kent genelindeki çöp kontey-
nerlerine yönelik dezenfekte
çalışmalarına başladı.   

Daha temiz bir Turgutlu
için temizlik çalışmalarına ara
vermeden devam eden Tur-
gutlu Belediyesi Temizlik İşleri
Müdürlüğü ekipleri, sıcak ha-
vaların başlamasıyla birlikte
çevre ve görüntü kirliliği ile
kötü koku, larva ve sinek olu-
şumunun önüne geçebilmek
adına çalışmalara hız verdi. 

Çalışmalar kapsamında su
arıtmalı ve geri dönüşüm sis-
temli çöp konteyneri yıkama

ve dezenfekte aracıyla çöp
konteynerlerinin hızlı, ekono-
mik ve etkin bir şekilde temiz-
liği sağlanıyor. 

Ekipler, çöp konteynerlerini
belli periyodlarla dezenfekte
etmeye devam edecek. 

Turgutlu Belediye Başkan
Yardımcısı ve Temizlik İşleri
Müdürü Evren Erbaş, “Yaz
mevsimine sayılı günler kala
halk ve çevre sağlığının korun-
ması adına kentimiz genelin-
deki çöp konteynerlerinin
temizlik ve dezenfekte çalış-
malarına hız verdik.

Yapılan temizlik çalışması
ile kentimizdeki çöp kontey-
nerlerinin çevrelerinde oluşa-
bilecek kötü görüntü ve kötü
koku yayılmasını önlüyor,
sinek ve larva oluşumunu da

engelliyoruz. Yaz dönemi bo-
yunca ekiplerimiz konteynerle-
rin dezenfekte işlemi yapmaya
devam edecekler. 

Tüm mesai arkadaşlarımıza
teşekkür eder, çalışmalarında
kolaylıklar dilerim” dedi.  

İHA

Fıstık kutusunda silahlarla   
yakalanmışlardı, tutuklandılar   

MANİSA İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
ekiplerince silah ticaretine yönelik yapılan çalış-
malar sonucu fıstık kutusunda poşet içinde sak-
ladıkları silahlarla yakalanarak gözaltına alınan 2
şahıs, sevk edildikleri adli makamlarca tutuk-
landı.   

Manisa İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
ekiplerince 2 Mayıs Perşembe günü silah ticare-
tine yönelik yürütülen tahkikat sonucu İstihbarat

Şube Müdürlüğü ile koordineli gerçekleştirilen
operasyonda, A.B. (27) ve Y.B. (22) isimli şüpheli
şahıslar yakalanarak gözaltına alındı. Şahısların
üst ve ikametlerinde yapılan aramalarda, fıstık
kutusunda poşet içinde 6 adet ruhsatsız ta-
banca, 2 adet uzun namlulu otomatik tabanca ile
17 adet fişek ele geçirildiği öğrenildi. Emniyetteki
sorguları tamamlanarak sağlık kontrolünün ardın-
dan adli makamlara sevk edilen A.B. ve Y.B., tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. İHA 

Orman yangını büyümeden önlendi   
MANİSA'NIN Alaşehir ilçesine bağlı Horzum

Embelli Mahallesi mevkiinde saat 19.00 sırala-
rında çıkan orman yangını 3 arazöz, 1 tanker, 1
itfaiye aracı ile  zamanında müdahale ile büyü-
meden kontrol altına alındı. 

Alaşehir'in Horzum Embelli Mahallesi Mevki-
inde henüz neden çıktığı belirlenemeyen yan-
gında yaklaşık 100 metrekarelik Karaçam
gençleştirme sahası zarar gördü.

Orman yangını ihbarını alan Orman İşletme
ekiplerine bağlı yangın söndürme araç ve ekipleri
ile Manisa Büyükşehir Belediyesi Alaşehir İtfaiye
Amirliğine bağlı ekipler kısa sürede olsy yerine
ulaştı. 3 arazöz, 1 tanker ve 1 itfaiye aracının mü-
dahale ettiği yangın kısa sürede kontrol altına
alındı. 100 metrekarelik Karaçam gençleştirme
sahası zarar gördü.   İHA
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manİSa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek,
suya indirim sözünü tuttu. Ma-
nisa’da, mesken ve türevle-
rinde ilk 2 ton su 1 TL sonraki
kademelerde ise yüzde 30 indi-
rimli fiyat tarifesi 1 Mayıs itiba-
rıyla uygulanmaya başlandı.
İndirim öncesi ve sonrasını de-
ğerlendiren Manisalılar, aradaki
farkı anlatarak indirimden duy-
dukları memnuniyeti ifade etti.   

Seçim çalışmaları süre-
since, Manisalıların Türkiye’nin
en pahalı suyunu kullandığını
ifade eden Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
31 Mart Mahalli İdareler Genel
Seçimlerinin ardından mesken
ve türevlerinde ilk 2 ton su 1
TL, sonraki kademelerde ise
yüzde 30 indirimli fiyat tarifesini
Manisalıların kullanımına suna-
cağının sözünü vermişti. Sö-
zünü kısa sürede tutan Başkan
Zeyrek, Manisalılara müjdeli
haberi MASKİ Olağanüstü
Genel Kurulu’nda duyurdu.
Manisalılar, 1 Mayıs itibarıyla,
ilk 2 ton suyu 1 TL sonraki ka-
demelerde ise yüzde 30 indi-
rimli fiyat tarifesiyle kullanmaya
başladı. Gencinden yaşlısına
tüm yurttaşların ekonomik ola-
rak zor günler yaşadığı bu gün-
lerde, Başkan Zeyrek’in su
fiyatlarında uyguladığı indirim
Manisalılar tarafından memnu-
niyetle karşılandı. Yapılan indiri-
min aile ekonomilerine katkı
sağlayacağını belirten vatan-
daşlar Başkan Zeyrek’e teşek-
kür etti.  

“KULLanmaDIĞImIZ 
SUYUn ParaLarInI 

ÖDÜYOrDUK” 
Su yüklemesi yapan va-

tandaşlardan Seval Çakmak,
“Ben her ay 12- 13 ton su yük-
lüyorum.  Önceki ay, 480 lira

ödemiştim, şuan 320 lira öde-
dim. Allah razı olsun başkanı-
mızdan. Daha önce su çok
pahalıydı. Önceki fatura ile şu
anki arasında çok fark var. İndi-
rimden çok memnunum. Ferdi
başkanımıza çok teşekkür ede-
riz. Allah ondan razı olsun.”
derken, Selçuk Kalkan, “Daha
önce su faturaları çok yüksekti.
Kullanmadığımız suyun parala-
rını ödüyorduk. Şimdi, ilk 2 ton
su 1 TL, ayrıca ana faturadan
da yüzde 30 indirimli faydalanı-
yoruz. Gayet memnunuz. Baş-
kana çok teşekkür ederiz. Ferdi
Başkan verdiği sözleri yerine
getiriyor. Tabi, yavaş yavaş ola-
cak. Her şeyin birden olmasını
beklemiyoruz. Daha da güzel
hizmetler verecektir.” şeklinde
konuştu. 

“ŞUan SU FaTUraLarI 
KOnUSUnDa 

ÇOK raHaTIZ”
Kartlı sistemden mekanik

sisteme geçeceğini kaydeden
Tarık Aslan, “Daha önce 200 li-
raya 6 ton su almıştım. Şuan
200 lira yükleme yaptım ve

8,37 metreküp su geldi, demek
ki başkan sözünü tutmuş.
Şuan için çok memnunuz.
Kartlı sistemden normal sis-
teme geçişi de kolaylaştırdı. Biz
de kartlı sistemden mekanik
sisteme geçmeyi düşünüyoruz.
Biz Ferdi Başkan’dan çok
memnunuz. Daha güzel günler
gelecektir.” ifadelerini kul-
lanırken, ucuz su
almak için haftalardır
beklediğini anlatan
Sevil Üren, “Ucuz
su alacağım diye,
haftalardır bekli-
yordum. Çok mut-
luyum. Verdikleri
sözleri tuttukları için
ayrıca teşekkür ede-
rim. Yüzde elli ucuzlama
var.  Aynı ücrete 4,7 metreküp
su alıyordum. Şimdi 8,5 metre-
küp su aldım. Ben emekliyim,
yapılan indirimden dolayı çok
mutluyum. Ferdi Başkan’a çok
çok teşekkür ederim.” dedi. 

Yapılan indirimle su fiyatla-
rının çok fark ettiğini dile geti-
ren Rıfat Okal, “Su fiyatlarının

çok fark ettiğini gördüm. Mem-
nun oldum. Daha önceki yükle-
memde 4,91 metreküp su
yüklemiştim. Şimdi aynı paraya
8,37 metreküp su aldım. Bun-
dan mutlu olmayacak bir Mani-
salı yoktur. Şuan su faturaları
konusunda çok rahatız.” diye

konuştu. 
“Cebime kalan

fark ile torunumu
mutlu edebili-
rim” diyen Halil
Akın, “Fatura-
larda fark var.
Daha önce
360 lira ödedi-

ğim suya şimdi
160 lira ödedim.

Aradaki bu fark,
benim en azından üç

dört günlük ufak tefek mas-
rafım anlamına geliyor. Ya da,
ben bu cebime kalan farkı toru-
numa verebilirim. Onu mutlu
edebilirim.” dedi. 

Su faturalarında en az 4-4
buçuk metreküp kazançları
oluğunu kaydeden Bilal Türk,
“İndirimi kesinlikle fark ettim.

Aynı para yüklesem de her
geçen ay 300 litre kadar eksik
geliyordu. Şimdi yine her ay
yaptığım gibi aynı miktarda
yükleme yaptım. 7,3 metreküp
geliyordu, şimdi aynı paraya 11
metreküp su geldi. Bu bana, 1
ay yeter de artar bile. Şimdi, bir
diğer işim de kartlı sayacı de-
ğiştirmek. Daha önce dilekçe
yazmıştım neden değiştirildi
diye. Dikkate alınmadı.
Gece değiştirmişler.
Ama su faturala-
rında kesinlikle in-
dirim var. 4- 4,5
ton gibi bir ka-
zancımız oldu.
Benim gördü-
ğüm kadarıyla
yüzde 50 gibi bir
indirim var.” derken,
İrfan Önatlı şunları
söyledi: “Çok iyi oldu. Gari-
banlara daha iyi oldu. Ben de
emekliyim. Sadece ben değil
herkesin ekonomisini olumlu
etkiledi. Ferdi Başkan verdiği
söz tuttu. Hayırlı uğurlu olsun
diyoruz. İnşallah bundan sonra
daha da iyi olacak.” 

Aynı paraya 5 metreküp
daha fazla su yüklediğini kay-
deden Kadriye Aydoğan, “Ben
genelde 400 TL’lik su yüklüyo-
rum. Bir önceki ay 10 ton ol-
muştu. Ama şuanda 15 ton su
yükledim. 5 ton karımız var. Bu
da bana 1 ay yeter. Ekonomi-
mizi de etkiledi. Kalan parayla
başka bir ihtiyacımızı karşılaya-
bilirim. Çok büyük bir destek.
Biz çok mutluyuz. Biz iki kişiyiz.
Kalabalık bir aile için daha fazla
bir destek bu. Ferdi Başkanı-
mıza çok teşekkür ediyoruz,
çok mutluyuz.” diyerek mutlu-
luğunu dile getirirken, Arif Anlar
şunları söyledi: “Geçen ay 400
liraya yüklettiğim suyu bu ay

250 liraya yüklettim. Gayet
memnunuz. Kalan paramızla
da başka faturaları öderiz.
Ferdi beye çok teşekkür ederiz.
Vatandaşa büyük bir hizmet
oldu bu. Söz vermişti verdiği
sözü de tuttu. Kendisine teşek-
kür ederiz. Başarılar diliyoruz.
İnşallah büyük başarılar elde
eder.” 

Vatandaşlardan Fatma
Aydın, “Biz Ferdi Başkanı-

mızdan memnunuz.
Mahallemize de te-

mizlik güzellik isti-
yoruz. Ben tek
başıma yaşıyo-
rum. 200- 300
lira su faturası
ödüyordum.

Şimdi baya değişti.
Çok iyi oldu. İnşallah

başkanımız daha da
güzel işler yapar. Biz bu

başkanı çok seviyoruz. Vatan-
daşın durumunun ne olduğunu
biliyor. Onu çok seviyoruz. İn-
şallah mahallemize de güzel
bakarlar. Sadece benim mahal-
leme değil her yere iyi baksın-
lar. Bütün insanlara değer
versinler isteriz.” derken Berfin
Yemez de şunları söyledi: “Biz
Ferdi Başkan’dan çok memnu-
nuz. İnşallah bu şekilde sözle-
rini tutarak devam eder. Biz
zaten kendisine oy verdik. Bun-
dan sonra, her şeyin çok güzel
olacağını düşünüyorum. Biz
evde üç kişiyiz. Bize 400 - 500
bazen 600-700 lira su faturası
geliyordu. Şuan bakıyorum fa-
turaya baya fiyat farkı var. Çok
teşekkür ederiz. Zaten Tür-
kiye’de en pahalı suyu Manisa
kullanıyordu. İnşallah, artık
daha iyi olacak. Bu indirimle
çok rahatladık, zaten Ferdi
Başkan’ın gelmesiyle de bir oh
çekmiştik.”  İHa

Manisa’da indirimli su sevinci yüzleri güldürdü   

manİSa'nIn Alaşehir ilçe-
sinde Orman İşletme Şefliği ta-
rafından düzenlenen "Orman
Benim" etkinliği kapsamında
çevre temizliği yapıldı. 

Manisa'nın Alaşehir ilçe-
sinde Orman Genel Müdürlüğü
tarafından insan atıklarından
kaynaklı orman yangınlarının
önlenmesi amacıyla hayata ge-
çirilen "Orman Benim" projesi
kapsamında çevre temizliği ya-

pıldı. Kampanyada orman yan-
gınlarının önlenmesi için Alaşe-
hir Evrenli Mahallesi mevkiinde
bulunan orman sahası, orman
içi ve bitişiğindeki yol kenarları,
tarım arazileri, yerleşim yerleri
ve çevrede bulunan tesislerin
etrafındaki yanıcı çalı, örtü te-
mizliği ve alt dal budaması so-
nucu oluşan artıkların
temizlenmesi, çöplerin temiz-
lenmesi etkinliği yapıldı.  

Alaşehir Orman İşletme
Şefliği tarafından düzenlenen
etkinlikte konuşan Orman Şefi
Yasin Demirer, "İklim değişikliği
ve küresel ısınmanın etkisi ile
en fazla artış görülen afetlerin
başında orman yangınları gel-
mektedir. Akdeniz iklim kuşa-
ğında bulunan ülkemizde,
ormanlarımızın büyük kısmını
yangına hassas ormanlar oluş-
turmaktadır. Son 10 yıllık  yan-
gın istatistiklerini
incelediğimizde, ülkemizde
yılda ortalama 2bin600  adet
orman yangını meydana geldiği
görülmektedir. Aynı istatistikler,
bizlere çıkan yangınların sayısal
olarak yüzde 87 ‘sinin insan
kaynaklı, geri kalan yüzde
13’nün  yıldırım kaynaklı , doğal
nedenler  yangınlar olduğunu
göstermektedir. İnsan kaynaklı
yangınlardan zarar gören ala-
nın, toplam yanan alan içindeki
payı ise yüzde 99 olarak karşı-
mıza çıkıyor. Dolayısıyla ,
orman yangınlarının doğal ol-
mayan sebeplerinin azaltılması

ile ormanlarımız büyük ölçüde
yangınlardan korunacaktır.
Toplumsal bir sahiplenme ile
başarıya ulaşacağına inandığı-
mız ‘’Orman Benim’’ kampan-
yası ile toplumsal farkındalık
oluşturup, yangın sayılarını
ciddi oranda düşüreceğiz.
Böylece mevcut söndürme
kapasitemizi daha verimli kul-
lanarak toplumumuz için bir
tehdit haline dönüşen orman
yangınlarının zararlarını en aza

indireceğiz. Bu kampanya ile
başta insan faaliyetlerinin
yoğun olduğu ormanlardan
geçen yolların kenarları olmak
üzere, ormanlarımızdaki çöp-
leri ve yangına sebep olabile-
cek maddeleri temizleyecek,
ormanlarımızdaki yangın yü-
künü azaltacak ve Yeşil Va-
tan’ımızı orman yangınlarıyla
karşı karşıya bırakmayacağız"
dedi. Etkinliğe katılan öğrenci-
ler çevre temizliği yaparak, or-

manlara ve yol kenarlarına
cam şişe ve sönmemiş sigara
atılmaması konusunda uyarı-
larda bulundu.  

Etkinliğe Alaşehir Kayma-
kamlığı Yazı İşleri Müdürü Suat
Akdut, Alaşehir Belediye Baş-
kan Yardımcısı Erol Kacar, Ala-
şehir Orman İşletme Şefliği
personelleri, Çiftçi Malları Ko-
ruma Başkanlığı personelleri,
kurum amirleri, öğrenciler ve
vatandaşlar katıldılar. İHa

Manisa ormanlarını korumak için yürüdüler  

manİSa'nIn Sarıgöl ilçesi-
nin Emcelli Mahallesinde 600
metrekarelik serada yetiştirilen
Ege Bölgesi'nde acısı ve ta-
dıyla oldukça ünlü olan Emcelli
Biberlerinin ilk ürünü Sarıgöl

pazarında 150 TL'den satışa
çıktı. Tezgaha gelen biber kısa
sürede tükendi.   

Bölgede ilk kez bu yıl
mayıs ayının 3. günü pazara 30
kilogram toplanarak getirilen

ünlü Emcelli Biberlerinin kilosu
150 liradan kısa sürede satıldı-
ğını ifade eden üretici Nurullah
Akbay, "Bu sezon Emcelli Bi-
berini bölgede ilk yetiştiren ben
oldum. 600 metrekarelik se-
rada 2 bin biber yetiştirdim. İlk
ürünlerimizi ilk etapta 30 kilo-
gram topladım. Pazarda yerli

ürün olması nedeniyle kilosunu
150 liradan bir saat içerisinde
sattım. Alan bir, iki ve üç kilo
birden alıyor. İlerleyen günlerde
daha fazla biber olacak bu kez
ilk olarak Ege bölgesinde
mayıs ayının içinde pazara ge-
tirdim. Ünlü Emcelli Biberleri-
miz acısı ile bilinir "dedi. İHa

Manisa'da 150 TL'den satışa çıkan
Emcelli Biberi yok sattı   
Manisa'da 150 TL'den satışa çıkan
Emcelli Biberi yok sattı   

"Orman Bizim" projesi kapsamında Manisa'nın Sarıgöl or-
manlarında 3 ton çöp toplandığı bildirildi.   

ORMAN İşletme Şefliği Sarıgöl Atatürk Ortaokulu, Manisa
Celal Bayar Üniversitesi Sarıgöl Meslek Yüksekokulu ve Sarı-
göl Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri tarafından Sa-
rıgöl Belediyesi Dinleme tesislerine kadar olan yol boyunca ve
orman içlerinden toplanan çöpler belediye ekiplerince çöp top-
lama alanına götürüldü. 

Yaklaşık üç ton çöp poşetlerle konularak çevrenin temiz-
lendiğini ifade eden gönüllü öğrenciler ormanlara çöp atılma-
ması gerektiğini ve atılan çöplerin orman yangınlarında önemli
bir etken olduğunu vurgulayarak vatandaşları daha duyarlı ol-
maya davet etti.  İHa

Sarıgöl ormanlarından
3 ton çöp toplandı   
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ŞeHZAdeLer Belediye
Meclisi'nin Mayıs Ayı Toplantısı,
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay başkanlığında
yapıldı. 21 gündem maddesinin
görüşülüp karara bağlandığı
mecliste Başkan Durbay'a an-
laşma yapma, protokol imza-
lama ve borçlanma yetkisi
verildi.  Şehzadeler Belediye
Meclisi ikinci toplantısını yaptı.
Şehzadeler Belediye Başkanı
Gülşah Durbay'ın başkanlık et-
tiği meclis saygı duruşunda bu-
lunulup akabinde İstiklal
Marşının okunmasıyla başladı.
21 gündem maddesinin görü-
şüldüğü mecliste imar komisyo-
nundan gelen raporlar okunarak
kabul edildi. Yazı İşleri Müdürlü-
ğü'nün teklifiyle Şehzadeler Be-
lediye Başkanı Gülşah Durbay'a
Belediye Kanunu'nun 75. mad-
desi kapsamında çalışmalar
yapmak, anlaşma ve protokol

imzalama yetkisi verildi.  Mali
Hizmetler Müdürlüğü'nün teklifi
kapsamında da Başkan Dur-
bay'a  belediye bütçesinin
yüzde 10'unu geçmeyen
oranda borçlanma yetkisi, büt-
çenin yüzde 10'unu geçen
oranlar da ise borçlanma yetki-
sinin Çevre Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı'nın onayına

sunulması yetkisi verildi. 
Yeni komisyonların kurula-

rak komisyon üyelerinin seçimi-
nin yapıldığı mecliste imar
komisyonunun ara karar ver-
mesi için oturuma ara verildi.
Meclisin ikinci oturumunda imar
komisyonunun raporu doğrultu-
sunda Manisa Revizyon ve İlave
Uygulama İmar Planları çalış-

maları kapsamında imar konu-
sunda yapılacak tüm başvurula-
rın durdurulması  kararlaştırıldı.
Komisyon raporu oy çokluğu ile
kabul edilirken MHP Grubu bu
maddede çekimser kaldı. Mecli-
sin Haziran ayı toplantısının ise
6 Haziran 2024 tarihinde saat
18:00'de yapılacağı belirtildi.
iHA

Şehzadeler Belediye meclisi Başkan Durbay'a
borçlanma yetkisi verdi   

Manisa Ticaret Borsası Yö-
netim Kurulu Başkanı Sadık Öz-
kasap ve yönetimi, Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban ve Şehzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay'ı maka-
mında ziyaret ederek, görevle-
rinde başarılar diledi.  

Manisa Ticaret Borsası

Başkanı Sadık Özkasap ve yö-
netimi, yeni seçilen Yunusemre
ve Şehzadeler belediye başkan-
larına 'Hayırlı olsun' ziyareti ger-
çekleştirdi. Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban’ı maka-
mında ziyaret eden Özkasap,
Yunusemre’de yapılan faaliyet-
ler ve projeler hakkında görüş

alışverişinde bulundu. 
Ziyarette, ilçenin ihtiyaçları

hakkında da genel bir değerlen-
dirme yapıldı. 

Başkan Semih Balaban,
yapılan ziyaretten memnuniyeti
dile getirerek, "Yunusemre’nin
daha yaşanabilir bir ilçe olması
için elimizden gelen çabayı sarf

edeceğiz" dedi. Başkan Sadık
Özkasap ve yönetimi, Şehzade-
ler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay’ı da makamında ziyaret
ederek görevinde başarılar di-
ledi. Ziyarette konuşan Başkan
Özkasap, “Manisa’nın seçilmiş

ilk kadın belediye başkanı olma-
nızdan dolayı sizi can-ı gönül-
den tebrik ediyorum.
Şehzadeler, Manisa’nın kalbi o
yüzden bizim için çok önemli.
Sizin de bu anlamda önemli iş-
lere imza atacağınıza inanıyo-

rum” dedi.  Ziyaretten duyduğu
memnuniyeti belirten Başkan
Gülşah Durbay ise yeni dö-
nemde hizmet, yatırım ve proje-
leriyle bu güzel şehre en iyi
hizmeti adil, eşit ve hakkaniyetle
getireceklerini dile getirirdi.  iHA

Manisa Ticaret Borsası'ndan Yunusemre ve
Şehzadeler'e 'Hayırlı olsun' ziyareti 

Manisa Ticaret Borsası'ndan Yunusemre ve
Şehzadeler'e 'Hayırlı olsun' ziyareti 

Bir dizi ziyaret ve temas-
larda bulunmak üzere Kula’ya
gelen Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, Jeotermal Kaynaklı
Teknolojik Sera’yı ziyaret ede-
rek yürütülen çalışmalarla ilgili
bilgi aldı. Jeopark Belediyeler
Birliği toplantısına da katılan
Başkan Zeyrek, ilçedeki son
programında mahalle muhtar-
ları ile bir araya geldi.   

31 Mart 2024 mahalli idare-
ler yerel seçimlerini kazandık-
tan sonra ilk kez Kula’yı ziyaret

eden Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, ilk olarak Kula Yunus Emre
ve Şehit Ömer Halisdemir Kent
Meydanı’nda Kula Belediye
Başkanı Hikmet Dönmez, bera-
berindeki heyet ve belediye
personelleri tarafından karşılan-
masının ardından Başkan Dön-
mez’i ziyaret etti. Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nin tüm
ilçelere eşit bir şekilde hizmet
edeceğini dile getiren Başkan
Dönmez, birim sorumluları ile
görüşüp ilçenin en acil ihtiyaç-

larının bir an önce belirlenmesi
ve en kısa sürede bu ihtiyaçla-
rın giderilmesi gerektiğini söy-
ledi. Kula Belediye Başkanı
Hikmet Dönmez ile de ilçenin
sorunları hakkında görüş alış-
verişinde bulunan Başkan Zey-
rek, ülke genelinde en
ulaşılabilir bir büyükşehir bele-
diye başkanı olacağını ve her
zaman halkın içinde olacağının
sözünü verdi. Başkan Zeyrek,
belediye ziyaretinin ardından
beraberindeki heyet ile birlikte
Gençlik ve Spor Bakanlığı, Sa-

nayi ve Teknoloji Bakanlığı,
Zafer Kalkınma Ajansı ve Kula
Belediyesi işbirliğinde kurulan
Jeotermal Kaynaklı Teknolojik
Sera’yı ziyaret edip yürütülen
çalışmalarla ilgili bilgi aldı. 120
milyon lirayı aşkın bölgenin en
büyük yatırımlarından biri olan
bu sera ile ilçe halkının istih-
dam edilmesinin yanı sıra üre-
time ve ülke ekonomisine
büyük katkılar yapılacağının al-
tını çizen Başkan Zeyrek, se-
rada yürütülen çalışmaların
yakın takipçisi olacağını söy-
ledi. 

BAŞKAn ZeYreK, 
JeOPArK BeLediYeLer 

BirLiĞi BAŞKAnI 
SeÇiLdi 

Jeotermal Kaynaklı Tekno-
lojik Sera’yı ziyaret eden Baş-
kan Zayrek, daha sonra Kula
Belediyesi Ek Hizmet Binası
Toplantı Salonu’nda düzenle-
nen Jeopark Belediye Birliği
Toplantısına katıldı. Burada ya-
pılan toplantıda Manisa Büyük-
şehir Belediye Başkanı Mimar

Ferdi Zeyrek, Jeopark Beledi-
yeler Birliği’nin yeni Başkanı
olarak seçilirken, başkan vekil-
liklerine Kula Belediye Başkanı
Hikmet Dönmez ve Salihli Be-
lediye Başkanı Mazlum Nurlu
seçildi. Birlik meclis üyeleri,
plan bütçe ve komisyon üyeleri
ve ilgili üyeliklerin de seçiminin
yapıldığı toplantı, gündem
maddelerinin görüşülmesiyle
son buldu. Başkan Zeyrek, Ku-
la’daki son programında ilçenin
tüm mahalle muhtarları ile bir
araya geldi. Kültür Merkezi’nde
düzenlenen toplantıya muhtar-

lara hayırlı olsun dileklerini ile-
terek başlayan Başkan Zeyrek,
5 yıllık görev sürecinde ilçeler
ve mahallelerinde yapmayı he-
deflediği projelerini anlattı. Ma-
halle muhtarlarının sorularını da
tek tek yanıtlayan Başkan Zey-
rek, muhtarların kendisine ilet-
tiği sorunları tek tek not alarak
en kısa sürede çözüme kavuş-
turma sözünü verdi. Yaklaşık 2
saat süren toplantının ardından
Başkan Zeyrek tüm mahalle
muhtarlarına çalışmalarında
başarılar dileyerek Kula’dan ay-
rıldı.  iHA

Başkan Zeyrek’ten Kula çıkarması   Başkan Zeyrek’ten Kula çıkarması   

Yeniden Refah Parti-
si'nin Manisa'da kazandığı
tek ilçe olan Selendi’de
Belediye Başkanı Murat
Daban, merkez ve kırsal
mahalle muhtarlarını Bele-
diye Meclis Toplantı Salo-
nunda ağırladı.  YEREL
seçimlerde Yeniden Refah
Partisi (YRP)’den Selendi
Belediye Başkanı seçilen
Murat Daban seçimin ar-
dından ilk toplantısını mer-
kez ve kırsal mahalle
muhtarları ile yaptı. Top-

lantıda, yeni seçilen ve ye-
niden seçilen muhtarlara
görevlerinin hayırlı olma-
sını temenni eden Başkan
Daban, mahallelerin eksik-
lerini muhtarlardan dinle-
yerek, 5 yıllık dönemde
yapılacak projeler için hep
birlikte gayretle çalışacak-
larını söyledi. Hiçbir ma-
halle ayrımı yapmadan
birlikte çalışacaklarını be-
lirten Başkan Daban, "He-
pimizin tek hedefi var o da
Selendi" dedi. iHA

Manisa'nın tek YRP'li başkanı muhtarlarla buluştu  
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cumhurbaşkanı
Recep Tayyip Erdoğan, Cum-
huriyet Halk Partisi(CHP)

Genel Başkanı Özgür Özel ile
bir araya geldi. Önemli görüş-
mede, liderlerin birbirleriyle

hediyeleşmesi dikkat çekti.
Özel, erdoğan’a 

meSir macunu 
hediye eTTi

Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Özel'e fincan takımı, çay ve bal
hediye ederken, ana muhalefet
lideri Özel ise Erdoğan'a yakla-
şık 10 bin lira değerindeki
"Cumhuriyet Ateşi" isimli obje
ve Uluslararası Mesir Macunu
Festivali’nden getirdiği mesir
macununu takdim etti.

gÖrÜşme olumlu
haVada geÇTi

Cumhurbaşkanı Erdoğan ile
CHP lideri Özel’in görüşmesi 1
saat 35 dakika sürdü. CHP
kaynakları Erdoğan-Özel gö-
rüşmesinin olumlu ve verimli
geçtiğini belirterek sorunların
çözümüne doğru ilerleme kay-
dedilebileceğini ifade etti.

“iade-i ziyareT 
gerÇekleşecek”

AK Parti Genel Başkan Yar-
dımcısı ve Parti Sözcüsü Ömer
Çelik, Cumhurbaşkanı ve AK
Parti Genel Başkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın CHP Genel

Başkanı Özgür Özel'i kabulüne
ilişkin açıklamada bulundu.

Çelik, açıklamada, “Sayın
Cumhurbaşkanımız CHP Genel
Başkanı Sayın Özgür Özel'in zi-
yaretinden memnuniyet duy-
muşlardır. Olumlu bir havada

geçmiştir ziyaret. Sayın Cum-
hurbaşkanımız, diyaloğun
devam etmesi gerektiğini belirt-
mişlerdir. Kendi takvimlerine
uygun bir zamanda iade-i ziya-
ret gerçekleştireceklerdir” bilgi-
sini verdi. haber merkezi

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, AK Parti Genel Merkezi’nde CHP Genel Başkanı Özgür Özel’i ağırladı… Liderler tarihi görüşmede birbirleriyle hediyeleşti 

Özgür Özel’den Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
mesir macunu hediyesi
Özgür Özel’den Cumhurbaşkanı Erdoğan’a
mesir macunu hediyesi

maniSalı mimar Fisun
Kumbaracı, geçtiğimiz gün-
lerde çıkardığı ve çocuklara
Manisa’yı sevdirmeyi amaçla-
yan çocuk kitabı ‘Parla ve Ma-
nisa’yı, Manisa Valisi Enver
Ünlü’ye takdim etti. 

Beyazay Manisa Şube Baş-
kanlığı görevini de yürüten
Kumbaracı, Manisa Valisi Enver
Ünlü’ye makamında ziyarette
bulundu.

Kumbaracı, kaleme alıp kısa
bir süre önce çıkardığı ‘Parla ve

Manisa’ isimli kitabını da Vali
Ünlü’ye sundu. Kitabı inceleyen
Vali Ünlü, eserinden dolayı
Mimar Fisun Kumbaracı’yı teb-
rik etti.

Vali Ünlü, Manisa’nın zen-
ginliklerini içinde barındırsan ve
çocuklara Manisa’yı sevdirmeyi
amaçlayan kitapla birlikte, ken-
tin tanıtımı anlamında önemli
bir eser kazandırıldığına de-
ğindi. 

Kumbaracı da Vali Ünlü’ye,
kitaba olan ilgisinden ve kendi-
sini kabulünden dolayı teşekkür
etti.

Vali Ünlü ‘Parla ve Manisa’yı çok beğendi

Jeopark Belediyeler Bir-
liği Meclisi yeni dönem ilk top-
lantısında Birlik Başkanlığına
seçilen Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
"Turizm konusunda Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi bir şirket
kuruyor. Birçok acente ile bir-
likte görüşme halinde olacak.
Acenteleri daha sonra Ma-
nisa’mıza davet edeceğiz ve
turları arasına almalarını sağla-
yacağız. Salihli’deki Sart’tan
turun Aigai’ye kadar Manisa’nın
bu kadar çok değeri varken 1
tane turistin Manisa’da dolaş-
mamasına ben çok içerliyorum
ve başarısızlık olarak nitelendi-
riyorum. Bunu yapacak iradeye

sahibim. Bunu yapmak için de
çok çalışacağım." dedi. 

31 Mart Mahalli İdareler se-
çimlerinin ardından Jeopark
Belediyeler Birliği Meclisi’nin ilk
toplantısı Kula Belediyesi Ek
Hizmet Binası’nda gerçekleşti-
rildi. Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı’nın
okunmasıyla açılan meclis,
Gülden Erhun başkanlığında
başladı. Toplantının ilk gündem
maddesinde Jeopark Belediye-
ler Birliği Başkanı, Meclis 1. ve
2. Başkanvekilleri ile asil ve
yedek katip üyeleri gizli oylama
yöntemi ile seçildi. Yapılan oy-
lama sonucunda Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı

Ferdi Zeyrek Jeopark Belediye-
ler Birliği Başkanlığı’na seçildi.
Meclis 1. Başkanvekilliğine Sa-
lihli Belediye Başkanı Mazlum
Nurlu seçilirken, 2. Başkanve-
killiğine ise Kula Belediye Baş-
kanı Hikmet Dönmez seçildi.
Katip üyeliklerine ise Semra
Gündüz ve Selim Akbıyıkoğlu
seçildi. 

encÜmen Üyeleri ile 
plan bÜTÇe 
komiSyonu 
belirlendi 

Daha sonra Jeopark Bele-
diyeler Birliği Encümeninde
görev alacak 5 isim belirlendi.
Yapılan oylama sonucunda En-
cümen Üyeliklerine Kubilay

Çetin Bozer, Mahmut Çalık,
Halil Koç, Hasan Hüseyin
Namver ile Gülden Erhun se-
çildi. Akabinde Plan ve Bütçe
Komisyonu’nda görev almak
üzere Halil Koç, Mahmut Çalık,
Hasan Hüseyin Namver, selim
Akbıyıkoğlu ile Kubilay Çetin
Bozer seçildi. 

“Öncelikli 
gÖreVlerimiz bu 
değerlerimize 
Sahip Çıkmak” 

Toplantıda konuşan Ma-
nisa Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ferdi Zeyrek, “Daha önce
Zafer Kalkınma Ajansı’nın kredi
desteğiyle güzel işler yapıldı.
Bu birlikteliğin ve desteğin önü-
müzdeki dönemde devam et-
mesi en büyük arzularımdan bir
tanesi. Jeoparkımız ile birlikte
bulunan Kula’nın eski evleri ve
Manisa genelinde tescilli eser-
ler ve koruma kurulu da çok
önemli etkide bulunuyor bura-
daki meclisimizde. Bu koruma
kuruluyla birlikte bundan son-
raki çalışma dönemlerinde de
çok sıklıkla çalışarak hem böl-
gemizi kalkındırmak, hem böl-
gemizi turizme açmak ve bu
bölgenin değerlerini hem Mani-
sa’mda hem de ülkede ve yurt-
dışında temsil etmek bu birliğin

öncelikli görevleri arasında yer
alıyor. Bunu sağlayabilmek
adına da önümüzdeki dö-
nemde oldukça sıklıkla çalış-
malarımız olacak. Umarım çok
başarılı bir 5 yıl geçiririz. Bura-
daki değerlerimizi koruruz, or-
taya çıkartırız ve buradaki
değerler Manisa’mıza ayrıca bir
değer katar halini alır. Bizim ön-
celikli görevlerimiz bu değerle-
rimize sahip çıkmak ve
yarınlarımıza bu değerlerimizi
aktarmaktır” ifadelerini kullandı. 

FaaliyeT raporu Ve 
keSin heSap raporu 

değerlendirildi 
Encümen Üyeleri ile Plan

Bütçe Komisyonu’nun belirlen-
mesinin ardından 2023 yılı faali-
yet raporunun oylamasına
geçildi. Başkan Ferdi Zeyrek,
faaliyet raporunun değerlendi-
rilmesi esnasında koltuğu 1.
Başkanvekili Mazlum Nurlu’ya
devretti. Faaliyet raporunun
okunmasının ardından oylama
işlemine geçildi. 2023 yılı faali-
yet raporu oy birliği ile kabul
edildi. Toplantıda son olarak
2023 yılı kesin hesap raporu
değerlendirildi. Yapılan oylama
sonucunda 2023 yılı kesin
hesap raporu da oy birliğiyle
kabul edildi. 

“maniSa’nın bacaSız 
Fabrikalara 
ihTiyacı Var” 

Toplantı sonunda tekrar
söz alan Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek, “Turizm konusunda Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi bir
şirket kuruyor. Birçok acente
ile birlikte görüşme halinde
olacak. Sosyal medya ekiple-
rimiz 17 ilçede bütün değerler
için Kültür Dairesi ve İl Kültür
Müdürlüğü ile birlikte çalışıyor.
Acenteleri daha sonra Ma-
nisa’mıza davet edeceğiz ve
turları arasına almalarını sağla-
yacağız. Salihli’deki Sart’tan
turun Aigai’ye kadar Mani-
sa’nın bu kadar çok değeri
varken 1 tane turistin Ma-
nisa’da dolaşmamasına ben
çok içerliyorum ve başarısızlık
olarak nitelendiriyorum. Bunu
yapacak iradeye sahibim.
Bunu yapmak için de çok çalı-
şacağım. Manisa’mın bu şe-
kilde bacasız fabrikalara
ihtiyacı var. Yarınlara bu de-
ğerleri açığa çıkartıp gezilebi-
len bir kaynak olarak bırakmak
istiyorum. Bu konuda da hep
birlikte el birliğiyle çalışacağı-
mıza eminim” diye konuştu.
iha

Jeopark Belediyeler Birliği Meclisi’nde ilk toplantı yapıldı   
Manisa turizm konusunda atağa geçecek 

TurguTlu Belediyesi, sa-
dece Turgutlu’da yetişen, tadı
ve üzerindeki buğusuyla hem
Türkiye'de hem de dünyada
adından söz ettiren Dumanlı
Papaz Eriğinin tanıtımı için “En
Güzel Erik Yarışması” etkinliği
gerçekleştirecek. Yarışma, 5
Mayıs Pazar günü saat
15.00’de Irlamaz Dinlenme Ala-
nı’nda yapılacak.   

Turgutlu Belediyesi, Tur-
gutlu Doğa Kültür Yaşam Der-
neği (YAŞAMDER) ve işbirliği ile
Yerel Tohum Takas ve Bahar

Şenliği düzenleyecek. Yerel
Tohum Takas ve Bahar Şen-
liği’nde; Turgutlu’da yetişen ve
lezzetiyle adından söz ettiren
Dumanlı Papaz Erik Hasadı et-
kinliği de yapılacak. Dumanlı
Papaz Erik Hasadı etkinliğinde
“En Güzel Erik Yarışması” ger-
çekleştirilecek.  Yarışmada de-
receye girenler için birincilik
ödülü 2 bin TL mazot, ikincilik
ödülü bin TL gübre, üçüncülük
ödülü ise bin TL zirai ilaç çeki
takdim edilecek. ‘En Güzel Erik
Yarışması’na katılmak isteyen-

ler katılımcıların, yarışmaya ka-
tılacak oldukları eriklerle birlikte
5 Mayıs Pazar günü saat
15.00’de Irlamaz Dinlenme Ala-
nı’nda olmaları istendi.  

“Sadece 
TurguTlu’da yeTişen 
bu eriğimizi herkeSe 

TanıTacağız” 
Turgutlu Belediye Başkanı

Çetin Akın, “Yerel Tohum Takas
ve Bahar Şenliği’ni bu yıl be-
şinci kez YAŞAMDER ortaklı-
ğında düzenleyeceğiz. Yerel
tohum satışını böylesi takas et-

kinlikleriyle hatırlatacak, çiftçile-
rimizi bilinçlendireceğiz. Aynı
zamanda geçtiğimiz yıllarda bir
ilke imza attığımız Dumanlı
Papaz Erik Hasadı En Güzel
Erik Yarışması’nın ikincisini ya-
pacağız. Gediz Nehri'nin bere-
ketlendirdiği topraklarda
sadece Turgutlu’da yetişen bu
eriğimizi herkese tanıtacağız. 5
Mayıs Pazar günü gerçekleşti-
receğimiz Yerel Tohum Takas
ve Bahar Şenliği’mize tüm
hemşehrilerimizi davet ediyo-
rum” dedi.  iha

Turgutlu Belediyesi ‘En güzel erik’ yarışması düzenliyor   
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Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Bala-
ban ile eski başkan
Mehmet Çerçi arasında,
makam odasına ait eşya-
ların iadesi konusunda ya-
şanan tartışma büyümeye
devam ediyor. Semih Ba-
laban’ın ‘eşyaları almak
için ispatlamalı’ açıklama-
sından sonra Mehmet
Çerçi faturaları yayınladı. 

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban,
eski başkan Mehmet Çer-
çi’nin ‘makam odasını ben
kendi paramla yaptırdım,

eşyalarımı istiyorum’ açık-
lamasına cevap vererek,
“Eşyaları kendisi aldığına,
yaptırdığına dair faturaları,
ödeme makbuzlarını getir-
sin teslim edelim. Burası
muz cumhuriyeti değil! Tu-
tanakla bu iş olmaz” ifa-
delerini kullanmış ve
eşyaları vermeyeceğini
söylemişti. 

Eski başkan AK Partili
Mehmet Çerçi ise sosyal
medya hesaplarından
yaptığı açıklama ile Yunu-
semre Belediye Başkanı
CHP’li Semih Balaban’ın
iddialarına cevap vererek
eşyaların faturalarını ve

Yunusemre Belediye Baş-
kanlığı’na çektiği ihtarna-
meyi yayınladı. 

semİH BALABAn’I 
eLeŞTİrDİ

Mehmet Çerçi, Başkan
Balaban’ı eleştirerek,
“Semih Bey, Öncelikle,
devir-teslim töreninde
gösterdiğiniz sözde neza-
ketin amacının sadece si-
yasi şov olduğunu ispat
ettiğiniz için teşekkür ede-
rim. Zira “İnsan sözünden
bağlanır” atasözümüzün
kıymetini bir kez daha
bana ve Yunusemreli
hemşehrilerimize hatırlattı-
nız. Muhtemeldir ki “Kişi

kendinden bilir işi” düşün-
cesiyle şahsınızdan pay
biçip “Bir adam yıllar önce
alınmış eşyaların faturasını
neden tutsun?” diye dü-
şünerek aslında sizin ya-
yınlamanız gereken
demirbaş kayıtlarından,
ödeme emir dosyaların-
dan ve ödeme dekontla-
rından vatandaşlarımızın
dikkatini başka yöne çek-
meye çalışıyorsunuz.
Çünkü faka basıldınız. Ya-
lanınız ortaya çıktı. Seçim
gerçekleşeli bir ay olma-
sına rağmen diğer beledi-
yeler hizmette yarışa
başlarken siz beceriksizli-
ğinizi “Enkaz devraldık”
edebiyatıyla örtmeye çalı-
şıyorsunuz.” şeklinde ko-
nuştu. 

AK PArTİLİ ÇerÇİ 
FATurALArI Ve
İHTArnAmeYİ

YAYInLADI
AK Partili Mehmet

Çerçi, Balaban'ın açıkla-
masının ardından sosyal
medya hesaplarından ilgili
eşyaların faturalarını yayın-
layarak, “Buyurun ben
aşağıda ilgili eşyaların fa-
turalarını yayınlıyorum.
Şimdi banka dekontu is-
tersiniz de cehaletiniz or-
taya çıkar diye birkaç

ekleme de yapayım. Bu
tarz alımlarda pazarlık ka-
biliyetinizin yüksek olması
için alımlar nakit yapılır.
Zira satıcı kartla alım ya-
pıldığı takdirde bankaya
komisyon ödemek duru-
munda kalır. Ek olarak “Ya
biz millete ihtişam, şatafat,
israf diye şov yaptık bun-
lar çok ucuz çıktı. Bu
meblağlar çok düşük.
Acaba faturalar sahte kar-
tını mı oynasak?” diye dü-
şünmeye kalkarsanız da
faturaları ilgili işletmeden
sorgulayabilirsiniz. Bu
meblağların düşük olması-
nın sebebi ilgili eşyaların
eski halde alınması sonra-
sında restorasyon işlemi
gerçekleştirilmesidir. Belli
ki siz bu konularda pek
mahir değilsiniz. İşi bir
bilen bulursanız eşyaların
hammaddelerinin ne
kadar eski lakin boya, cila,
tadilat işlemlerinin ne
kadar yeni olduğunu size
anlatır.” ifadelerini kullandı. 

“FATurA TArİHİne 
DİKKAT”

Mehmet Çerçi son
olarak, “Saygıdeğer Baş-
kan; Yunusemreli hem-
şehrilerimin sana
göstermiş olduğu tevec-
cühü hak etmek için artık

kendi kalene gol atmayı
bırakmanı ve belediyecilik
faaliyetleriyle uğraşmanı
tavsiye ediyorum.  Yunu-
semre’nin, Manisa’nın ve
Türkiye’nin gündemini
yalan ve iftiralarla daha
fazla meşgul etme. Maz-
lum ve mağdur edebiyatı
yapma, icraat yap. Fatu-
ralara ek olarak, değerli
vatandaşlarımızla ve ka-
muoyuyla paylaştığım
noter yoluyla göndermiş

olduğumuz ihtarnamenin
gereğini yerine getirmen
ve kaybedeceğin belge-
lerle sabit olası bir yargı
süreciyle oturduğun ma-
kamı rezil etmemen dile-
ğiyle… Fatura tarihlerine
dikkat ediniz. Fatura kesi-
len kişi unvanı Dr. Meh-
met Çerçi olduğu için
adres olarak o dönemki iş
adresi olan belediye ad-
resi kullanılmıştır.” açıkla-
masını yaptı.

Mehmet Çerçi faturaları yayınladıMehmet Çerçi faturaları yayınladı

Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, eski
başkan Mehmet Çerçi’nin
‘makam odasını ben kendi pa-
ramla yaptırdım, eşyalarımı isti-
yorum’ açıklamasına cevap
vererek, “Eşyaları kendisi aldı-
ğına, yaptırdığına dair faturaları,
ödeme makbuzlarını getirsin
teslim edelim. Burası muz cum-
huriyeti değil! Tutanakla bu iş
olmaz” dedi.  Yunusemre Bele-
diye Başkanı Semih Balaban,
eski başkan Mehmet Çerçi’nin
yaptığı basın açıklamasında
kendisine yönelik ithamlara
yanıt verdi. Mehmet Çerçi’nin
makam odasındaki eşyaları
kendi parası ile yaptırdığı, ka-
muoyunun bu konuda yanlış
yönlendirildiği yönündeki iddia-
larına yanıt veren Başkan Bala-
ban, kendilerinde bu eşyaların
Mehmet Çerçi tarafından alındı-
ğına dair herhangi belge olma-
dığının altını çizdi. Çerçi’nin
‘eşyalarımı istiyorum’ sözlerine
ise “Bunlar belgelenmeden bu-
radan Melek Hanım’ın yaptığı
tablolar dışında bir eşya vermek
gibi bir şansımız yok” dedi.
Başkan Semih Balaban konuya
ilişkin yaptığı açıklamada,
“Sayın Mehmet Çerçi makam
odasındaki eşyaların kendisine
ait olduğunu iddia ediyor. Biz de
diyoruz ki bu eşyaların kendi-
sine ait olduğunu belgelemesi
gerekiyor. Eşyaların kendisine

ait olduğuna dair fatura olması
gerekiyor. Bu yeterli değil. Aynı
şekilde Mehmet Çerçi tarafın-
dan hangi firmadan alındıysa,
ama banka dekontu ama
ödeme makbuzuyla kendisi ta-
rafından ödendiğinin belgelen-
mesi gerekiyor. Bunun dışında
tutanaktır, herhangi bir iddiadır
bunların hiçbirini kabul etmiyo-
ruz. Bu iddialar boş. Gerçekçi
iddialar olmuyor” ifadelerini kul-
landı. 

BeLeDİYe ZArArA 
uĞrATILmIŞ

Başkan Balaban, Mehmet
Çerçi döneminde bir arsa satı-
mında belediyenin zarara uğra-
tıldığına dair açıklamasına
Çerçi’den aldıkları yanıtın ka-
muoyunu tatmin etmediğine
vurgu yaparken; eleştirilerine de
şu sözlerle cevap verdi: “Yine
bir arsa satımı. Bu arsa satı-
mında da belediye başkanlığı
yetkilileri imzayı atmış. O im-
zada da bilirkişi olarak 25-30
bin TL arasında metrekare de-
ğeri var. Fakat ne yazık ki 8 bin
500 TL’den bu arsa satılmış.
Bunun da belgesi mevcut.
Dünkü açıklamaları hiçbir şe-
kilde bu kamu zararını örtmüyor,
bir cevap niteliği de taşımıyor.
Özellikle bir kez daha altını çizi-
yorum belediye başkan yardım-
cılarımız makam aracı
kullanmıyorlar. Tasarruf tedbirle-
rini de en iyi şekilde uyguluyor-

lar. O nedenle buradan tüm ka-
muoyuna sesleniyorum. Bizler
bir aydır çok olumlu işleri sizlerle
birlikte gerçekleştirdik. 48 aracı
iade ettik ama sistem tıkır tıkır
işliyor. Hiçbir arabaya da ihtiya-
cımız yok.”

‘ŞeFFAFIZ, AÇIĞIZ. 
KAPALI KAPILAr 

ArDInDA Bİr 
PLAnImIZ YOK’

Çerçi’nin ‘belediyede olan
biten her şey bana geliyor’ söz-
lerine de yanıt veren Başkan
Balaban, “Kendisi demiş ki ‘be-
lediyede olan her şey bana geli-
yor.’ Çok güzel. Gelebilir. Biz
zaten her konuda şeffafız, açı-
ğız. Kapalı kapılar ardında bir
plan programımız yok. Her şeyi
de herkes öğrenebilir. Çünkü
bizim halka hizmetten başka bir
düşüncemiz yok. Belediyede
olan her şey halkın kulağına gi-
decek. Açık, şeffaf bir belediye-
cilik nasıl yapılır halkımız en iyi
şekilde görecek” dedi.  

KAYnAK YArATILArAK 
BOrÇLAr KAPATILACAK
Konuşmasında Mehmet

Çerçi’ye olumlu işlerinden do-
layı teşekkür eden Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban, bu dönemde devasa borcu
da en kısa sürede kapatacakla-
rını sözlerine ekleyerek, “Kendisi
1 milyar 100 milyon gibi çok
ciddi bir borç bırakmış. Bu
borcu da doğru bulmuyoruz.

Ancak devlette devamlılık esas-
tır ilkesiyle kaynak yaratarak bu
borcu da ödeyeceğiz. Yunu-
semre Belediyesi’ni yeniden
inşa edeceğiz. Bizler bu borçlar
yapılırken her zaman bu borçla-
rın hesabını verebilen bir bele-
diye olsun dedik. Fakat hesap
da verilemiyor. Diyorlar ki;  ‘şu
kadar hizmet yaptık’ peki 10
yılda belediye büyükşehir yasası
ile birlikte köylerin ne kadar
gayrı menkulleri belediyeye
geçti. Kaç bin dönüm arazi sa-
tıldı. Bunları da araştırıyoruz.
Önümüzdeki süreçte de ka-
muoyuyla paylaşacağız” şek-

linde konuştu. 
‘Bu BeLeDİYeYİ HALKIn 

YÖneTTİĞİ Bİr BeLe
DİYe YAPmAYA 
KArArLIYIZ’

“Bundan sonra polemiklere
girmeden yolumuza devam
edeceğiz” diyen Başkan Semih
Balaban açıklamasını şu söz-
lerle tamamladı: “Artık bu pole-
miklere de girmek istemiyoruz.
Hizmetle, halkçılıkla anılıyoruz.
İlk hizmetlerimizden biri de köy-
lerde kırsal mahalle olmak iste-
yen köylülerimizin talebini yerine
getirmek. İsteyen köylerimizi ya-
saya uygun olarak kırsal mahal-

leye dönüştüreceğiz. Yine te-
mizlik kampanyaları ile şehrimi-
zin birçok noktasında kanalları,
dereleri temizleyeceğiz. Temiz
Yunusemre’yi, gönüllülerimizle,
çalışanlarımızla kuracağız. Köy-
lerde ve şehirde yarım kalan hiz-
metleri de tasarruf tedbirleri ve
iyiliksever insanlarla birlikte ta-
mamlayacağız. Hiçbir zaman
mazeret üretmiyor, iş üretiyoruz.
Üretmeye de devam edeceğiz.
Bu belediyeyi halkın yönettiği bir
belediye yapmaya kararlıyız.
Bunun da adımlarını attık. En
önemli itibar halkın gönlünde ol-
maktır.” Haber merkezi

Başkan Balaban, Çerçi’nin makam odası açıklamasına cevap verdi: “Bu eşyaların onun olduğunu belgelemesi gerekiyor, tutanakla bu iş olmaz”

‘Altın varaklı makam odası’ paylaşılamıyor

Yunusemre eski bele-
diye başkanı Mehmet Çerçi,
Türkiye gündemine oturan
belediyenin makam odasın-
daki eşyaların kendisinin ol-
duğu gerekçesiyle eşyaları
almak için kamyon göndere-
ceğini söyledi. Dün beledi-
yeye kamyon gelmedi ama
Çerçi’yi temsilen AK Parti
Yunusemre İlçe Yönetim Ku-
rulu Üyesi Ali Düden geldi.
Düden’i karşılayan Yunu-
semre Belediye Başkan yar-
dımcıları, fatura olmadan
eşyaların verilemeyeceğini
ifade etti. Bundan sonraki
süreçte Mehmet Çerçi’nin
mahkeme yoluna başvur-
ması beklenirken, mahkeme-
den çıkacak karara göre
eşyaların akıbeti de belli ola-

cak. Yunusemre eski bele-
diye başkanı Mehmet Çerçi
ile mevcut başkan Semih
Balaban arasında yaşanan
eşya polemiği Manisa’nın
gündeminde. Önceki gün
açıklama yapan ve ‘Eşyaları

almaya kamyon gönderece-
ğim’ diyen Çerçi ile dünkü
açıklamasında ‘Eşyaları ken-
disi aldığına, yaptırdığına dair
faturaları, ödeme makbuzla-
rını getirsin teslim edelim’
Balaban arasındaki eşya

kavgasında son perde dün
akşamüzeri yaşandı.

Belediye önü, Çerçi’nin
verdiği saat olan 18.00 itiba-
riyle hareketlendi. Yunu-
semre Belediye Başkanı
Semih Balaban belediyenin

önüne gelmezken, yardımcı-
ları ile CHP Yunusemre İlçe
Başkanı Mehmet Arslan ve
partililer hazır bulundu. 

Mehmet Çerçi kamyon
göndermedi ama AK Parti
Yunusemre İlçe Yönetim Ku-
rulu Üyesi Ali Düden’i Yunu-
semre Belediyesi’ne
gönderdi. Düden’i, belediye
girişinde Balaban’ın yardım-
cıları Ali Kuyumcu, Haydar
İzci ve Özge Arslan karşıladı. 

Görüşmenin ardından AK
Partili Ali Düden belediyeden
ayrılırken, Yunusemre Beledi-
yesi cephesi de olayla ilgili
yeni bir açıklama yapmadı.

Bundan sonraki süreçte
Mehmet Çerçi’nin mahkeme
yoluna başvurması beklenir-
ken, mahkemeden çıkacak
karara göre eşyaların akıbeti
de belli olacak.

Yunusemre eski belediye başkanı Mehmet Çerçi ile mevcut başkan Semih Balaban arasında yaşanan eşya polemiğinde son perde dün yaşandı

Altın varaklı odanın akıbetini mahkeme belirleyecek!
Ali Düden: Mehmet Bey’in eşyaları için
geldik biz ama… Dün bir açıklama yap-
mıştı kendileri.
Ali Kuyumcu: Biz de sizin eve gelip eş-
yaları alacağız. Hangi belge ile alacak-
sın?
Ali Düden: Biz elçiyiz, bize zeval olmaz,
bize dediler ki gidin eşyaları alın.
Haydar İzci: Bilgi belge olmadan bu işler
olmaz. Hukuksal boyutu var. Elini kolunu
sallayan buradan eşya götüremez.
Ali Düden: Tamam biz geldik görevimizi
yaptık. Siz de vermiyorsunuz.
Haydar İzci: Teşekkür ederiz.
Ali Kuyumcu: Biz teşekkür ederiz. Bir
başvuruyu yapın, belgeyi sunun ondan
sonra gelin. Kamuoyunu kendi aranızda
oluşturun başkasıyla değil.
Ali Düden: Başkasıyla oluşturmuyorum,
bize söyleneni yaptık. Elçiye zeval olmaz.

İki taraf arasındaki diyalog 



34,7815

32,3681

2,393,50

PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI

ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK

MUAMELE YOKTUR
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

4 Mayıs 2024 CumartesiSayı: 5766

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Enflasyon rakamları açıklandı
tüketici Fiyat Endeksi

(TÜFE), nisanda aylık bazda
yüzde 3,18, Yurt İçi Üretici
Fiyat Endeksi (Yİ-ÜFE) yüzde
3,60 artış gösterdi. Yıllık en-
flasyon tüketici fiyatlarında
yüzde 69,80, yurt içi üretici fi-
yatlarında yüzde 55,66 olarak
gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Kurumu
verilerine göre, nisanda 12
aylık ortalamalar dikkate alın-
dığında, tüketici fiyatları yüzde
59,64, yurt içi üretici fiyatları
yüzde 45,83 arttı.

Aylık bazda TÜFE yüzde
3,18, Yİ-ÜFE yüzde 3,60 artış
gösterdi.

TÜFE, nisanda geçen yılın
aralık ayına göre yüzde 18,72,
geçen yılın aynı ayına kıyasla
yüzde 69,80 yükseldi.

Yİ-ÜFE ise Aralık 2023'e
göre yüzde 15,61, geçen yılın
nisan ayına kıyasla yüzde
55,66 arttı.

Yİ-ÜFE, nisanda bir önceki
aya kıyasla yüzde 3,6, geçen
yılın aralık ayına göre yüzde
15,61, geçen yılın aynı ayına

kıyasla yüzde 55,66 ve 12
aylık ortalamalara göre yüzde

45,83 artış gösterdi.
Sanayinin dört sektörünün

yıllık değişimleri, madencilik
ve taş ocakçılığında yüzde

74,68, imalatta yüzde 60,03,
elektrik, gaz üretimi ve dağıtı-

mında yüzde 4,79 ve su temi-
ninde yüzde 66,71 artış
yönünde oldu.

Ana sanayi gruplarının yıllık

değişimleri incelendiğinde, ara
mallarında yüzde 54,88, daya-

nıklı tüketim mallarında yüzde
65,83, dayanıksız tüketim mal-
larında yüzde 66,35, enerjide
yüzde 29,84 ve sermaye mal-

larında yüzde 66,33 artış gö-
rüldü.

Sanayinin dört sektörünün
aylık değişimlerine bakıldı-
ğında, madencilik ve taş
ocakçılığında yüzde 4,51, ima-
latta yüzde 3,26, elektrik, gaz
üretimi ve dağıtımında yüzde
7,30 ve su temininde yüzde
1,93 yükseliş gerçekleşti.

Ana sanayi gruplarının aylık
değişimlerine bakıldığında ise
ara malında yüzde 2,95, daya-
nıklı tüketim mallarında yüzde
3,63, dayanıksız tüketim mal-
larında yüzde 4,77, enerjide
yüzde 5,08 ve sermaye malla-
rında yüzde 1,98 artış görüldü.

TÜFE'de nisanda bir ön-
ceki aya kıyasla yüzde 3,18,
geçen yılın aralık ayına göre
yüzde 18,72, geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 69,8 ve 12
aylık ortalamalara göre yüzde
59,64 artış gerçekleşti. Ana
harcama grupları itibarıyla ni-
sanda bir önceki aya göre en
az artış gösteren ana grup,
yüzde 1,03 ile sağlık oldu. 

Nisanda aylık bazda artışın

en yüksek olduğu ana grup
ise yüzde 9,56 ile alkollü içe-
cekler ve tütün olarak hesap-
landı.

yıllık değişimler
Nisanda geçen yılın aynı

ayına göre en az artış göste-
ren ana grup, yüzde 51,2 ile
giyim ve ayakkabı oldu. 

Buna karşılık, geçen yılın
aynı ayına göre artışın en yük-
sek olduğu ana grup ise
yüzde 103,86 ile eğitim olarak
belirlendi. Endekste kapsanan
143 temel başlıktan 13'ünün
endeksinde düşüş gerçekleşir-
ken 7 temel başlığın endek-
sinde değişim olmadı, 123
temel başlığın endeksinde ise
artış görüldü.

Beklentiler
AA Finans Enflasyon Bek-

lenti Anketi'ne katılan ekono-
mistler, nisanda TÜFE'nin
yüzde 3,22 artacağını ön-
görmüştü. Ekonomistler, bir
önceki ay yüzde 68,50 olan
yıllık enflasyonun yüzde
69,87'ye çıkacağını hesapla-
mıştı. AA

Türk savunma sanayisi Borsa'ya da güç katıyor

BorsA İstanbul'da işlem
gören Türk savunma sanayisi
şirketlerine robot teknolojileri
ve sistem entegrasyonu ala-
nında öne çıkan Altınay Sa-
vunma Teknolojileri ekleniyor.

Türk savunma sanayisi şir-
ketleri, faaliyet alanlarındaki ba-
şarılarını finansal piyasalara
taşıyıp buradaki kazanımlarla
gelişimlerini sürdürmeyi hedef-
liyor. Finansal piyasalar ve yatı-
rımcılar da savunma sanayisi
şirketlerinin bu yolculuğuna ilgi
gösteriyor.

Son olarak çeyrek asrı aşan
mühendislik deneyimiyle sa-

vunma teknolojilerine yönelik
proje ve ürünler geliştiren Altı-
nay Savunma Teknolojileri,
halka arz için Sermaye Piyasası
Kurulundan (SPK) onay aldı.

Altınay Savunma Teknoloji-
lerinin halka arzında konsorsi-
yum lideri olarak TSKB,
konsorsiyum eş liderleri olarak
ise Ziraat Yatırım ve Yatırım Fi-
nansman görev alacak.

Birim pay fiyatı 39,30 lira
olarak belirlenen Altınay Sa-
vunma Teknolojilerinin halka
arz büyüklüğünün yaklaşık 2,3
milyar lira, halka açıklık oranının
ise yüzde 25 olması öngörülü-

yor. Halka arz kapsamında 58
milyon 823 bin 530
nominal/adet hisse satışa su-
nulacak.

HAvAdA, kArAdA, 
denizde teknoloji 

geliştiriyor
Altınay Savunma Teknoloji-

leri; hareket kontrol sistemleri,
insansız sistemler, deniz sis-
temleri, silah sistemleri, mü-
himmat imha ve kritik üretim
sistemleri alanlarında geleceği
tasarlayacak projelere imza atı-
yor. Yurt içi ve yurt dışındaki
kamu, özel sektör paydaşlarına
ürün ve teknolojiler sunarak,

kritik projelerin de yükleniciliğini
üstlenen şirket, oluşturduğu
yüksek katma değer ile başta
Türk Silahlı Kuvvetleri olmak
üzere Türkiye'nin ihtiyaç duy-
duğu öncelikli teknolojileri ha-
yata geçiriyor.

Robotik, makine, yazılım,
elektrik ve elektronik, otomotiv
gövde üretim teknolojileri,
enerji depolama, savunma ve
havacılık konularında 10 milyon
saati aşan AR-GE ve ÜR-GE
birikimi bulunan Altınay Sa-
vunma Teknolojileri, Türkiye
için oldukça önemli olan Altay
Tankı, milli muharip uçak
KAAN, milli gemi MİLGEM gibi
çeşitli projelerde yer alıyor. Şir-
ket, halka arz süreci ile birlikte
küresel bir oyuncu olma hede-
fiyle kabiliyet ve imkanlarını ar-
tırma yolunda çalışmalarına
devam ediyor. 

Altınay Savunma Teknoloji-
lerinin 2019 yılında döner ka-
natlı İHA'ların kavramsal
tasarımından üretim ve enteg-
rasyonuna kadar tüm aşamaları
hayata geçirmek amacıyla kur-
duğu DASAL Havacılık Tekno-
lojileri, Altınay Savunma ve
ASELSAN ortaklığı ile faaliyet-
lerini sürdürüyor.

Şirketin bir başka bağlı or-
taklığı olan ve 2019'da TUSAŞ
ortaklığıyla kurulan TAAC Ha-
vacılık Teknolojileri ise havacılık

standartlarındaki kritik uçuş
kontrol sistemleri, iniş takımı
sistemleri ve test sistemlerinin
yerli ve milli olarak geliştirilmesi
konularında çalışmalar gerçek-
leştiriyor. Milli muharip uçak
KAAN için geliştirdiği iniş takımı
projesinde ana yüklenici olarak
görev alan TAAC, yurt dışı pa-
zarına da açılarak küresel
oyuncu olma yolunda
ilerliyor.Yeni tesisle üretim kabi-
liyeti artacak. Kara, deniz ve
hava platformlarına yönelik
anahtar teslim çözümleri, tek-
nolojik ürünleri ve kritik alt sis-

temleri ile yerli ve milli çözümler
üreten Altınay Savunma Tekno-
lojileri, Türkiye'nin savunma en-
düstrisine ve ulusal güvenliğe
sağladığı katkıyı artırmayı he-
defliyor.

Şirket, Kocaeli Dilovası Ma-
kine İhtisas Organize Sanayi
Bölgesi'nde savunma ve hava-
cılık sanayisine yönelik tasarla-
nan 12 bin 500 metrekare
kapalı alana sahip yeni tesisiyle
Türkiye'nin savunma sektörün-
deki üretim kabiliyetlerini geliş-
tirmek için çalışmalarını
sürdürüyor. AA

Yasaklı bitki koruma ürünü satanlara sıkı takip
Tarım ve Orman Ba-

kanlığı ekiplerince İzmir'de
gerçekleşen operasyonda,
Türkiye'de imalatı, satışı
ve kullanımı yasak olan
yaklaşık 3,2 ton klorpirifos
ele geçirildi.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığından yapılan yazılı
açıklamaya göre, son ay-
larda Avrupa Birliği'nin
(AB) oluşturduğu Gıda ve
Yem İçin Hızlı Uyarı Siste-
mi'nden (RASFF) bildirim-
lerin artması üzerine
Bakanlık ekipleri denetim-
lerini yoğunlaştırdı.

Yapılan incelemelerde
Türkiye'de satışı yasak
olan ürünlerden kaynaklı
RASFF bildirimleri için Ba-
kanlık Gıda ve Kontrol
Genel Müdürlüğü ekipleri
ülke genelinde detaylı ça-
lışma başlattı.

Ekipler, meyve ve
sebze ihracatının yoğun
olduğu Akdeniz ve Ege
bölgelerini dikkate aldı. İz-

mir'de Tire Tarım ve
Orman İlçe Müdürlüğü
ekipleri, Karateke Mahal-
lesi'ndeki bir depoda itha-
latı, imalatı ve kullanımı
yasak olan klorpirifos
methyl maddesini içeren
beşer litrelik ambalajda
552 adet ve birer litrelik
ambalajda 520 adet bitki
koruma ürünü ele geçirdi.

Geçen yıl Türkiye'ye
iade edilen narenciyelerin
yaklaşık yüzde 50'sinin
söz konusu yasaklı mad-
deden kaynaklandı

Yapılan incelemede ya-
saklı maddenin yakalan-
dığı deponun Bitki
Koruma Ürünlerinin Top-
tan ve Perakende Satıl-
ması ve Depolanması
Hakkında Yönetmelik kap-
samında izninin de bulun-
madığı tespit edildi.

Ayrıca ele geçirilen ya-
saklı madde dışında, de-
poda bulunan 69 farklı
ticari isim altında ruhsatlı

olarak satışı yapılan 18 bin
137 bitki koruma ürününe
de el konuldu. İş yeri sa-
hibi hakkında da işlem
başlatıldı.

Tarım ve Orman Ba-
kanlığı, insan sağlığını teh-
dit eden bitki koruma
ürünlerinin kullanımının
engellenmesi amacıyla
tarladan itibaren yerinde
denetimlerini aralıksız sür-
dürürken yasaklı madde

ithalatı, üretimi ve satışının
önlenmesine yönelik de
sıkı bir piyasa takip meka-
nizması devreye sokuldu.

Bu takip mekanizması-
nın meyvelerini almaya
başlayan Bakanlık, bir
süre önce de İzmir'de bitki
koruma ilacı olarak satışa
hazırlanan dimethoate
isimli 20 ton yasaklı
madde ele geçirmişti.

Piyasa değeri yaklaşık

2 milyon lira olan bu
ürünlerin de Antalya'da
satışa sunulacağı belir-
lenmişti.

Gerek vatandaşların
sağlığının gözetilmesi ge-
rekse Türkiye'nin ihraç
edilen tarım ürünlerinin
uluslararası alandaki iti-
barının korunması için bu
tür denetim ve takip faali-
yetlerinin artarak süreceği
belirtildi. AA
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Fatih Sultan Mehmet'in şahsi eşyaları 
Topkapı Sarayı'nda sergileniyor

Arkadaşlık ve ortaklıklarda aldığınız kararları sorgulayın. Gü-
veninizi sarsacak gelişmeler yaşayabilirsiniz, çekimser olma-
yın ve kendinize inanın. İşinizi geliştirmek için denemeler
yapabilir, bir muhasebe yapabilirsiniz.

İş değişikliğinizi yeniden gözden geçirebilirsiniz. Moti-
vasyon eksikliği yaşayabilirsiniz, pes etmeyin ve çözüm
odaklı olun. Terfi ve sorumluluklarla ilgili haberler alabi-
lirsiniz, kendinizi geliştirmeye odaklanın.

Hayatınızın anlamını sorgulayabilir, yanılgılarla karşılaşabilirsi-
niz. Geçmişe dönmek yerine anlamaya ve değişime devam et-
meniz, şansınızı da beraberinde getirecektir. Hukuksal
konularda yeni gelişmeler, bazı eksikler gündeme gelebilir.

Duygusal ve maddi haklarınızla ilgili problemler ya-
şayabilirsiniz. Çözüm için haklarınızı bilin ve bilinçli
yönetin. Eski çalışma yöntemlerinizi gözden geçirin,
yeni fırsatlara yelken açın.

Duygusal gündeminizde bitişler ve yeni başlan-
gıçlar yaşayabilirsiniz. Beklentilerinize uygun ol-
mayan anlık kararlar ve heyecanlı davranışlardan
kaçının. 

Uyku ve halsizlik gibi problemlerin psikolojik etkilerini
göz ardı etmemeli, doğayla iç içe bir yaşam tarzı be-
nimseyebilirsiniz. Artan sorumluluklara karşı hazırlıklı
olmanız ve planlı bir şekilde ilerlemeniz önemlidir.

Mutluluk ve hayalleriniz için ne kadar çaba gös-
terdiğinizi sorgulayacaksınız. Duygusal konularda,
evlilik ve çocuk sahibi olma gibi konularda yeni
bakış açıları kazanabilirsiniz.

Direnç gösterdiğiniz konuları netleştirmeli ve aile-
nizle açık iletişim kurmalısınız. Yeni sorumluluklar,
taşınma veya iş değişikliği gibi önemli gelişmeler
yaşanabilir.

İletişiminizde ve kelimelerinizde dikkatli olma-
nızda fayda var. Önerilere ve gerekliliklere açık
olun, dayatmalara karşı direnmek yerine anla-
maya çalışın.

Geleneksel yöntemlerin yanında yeni tasarruf ve ya-
tırım planları yapabilirsiniz. İş değişikliği yaptıysanız
eksiklerinizi tamamlayın, ödemelerinizi ve alacakla-
rınızı düzenleyin.

Hayatınıza farklı bir bakış açısıyla yaklaşın, problem-
lere çözüm bulmak için yeni yollar deneyin. Geri hare-
kette aldığınız kararların sebeplerini sorgulayın,
duygusal kaçışlardan kaçının. 

Psikolojik yüklerinizden kurtulun, sizi üzen şeylerden
uzaklaşın. Manevi yönden güçlenmek için içsel ve
çevresel faktörlerin farkına varın, geçmiş deneyimle-
rinizi yeniden gözden geçirin. 

İSTANBuL'u fethederek çağ açıp çağ kapatan,
Osmanlı Devleti'ni dünya imparatorluğuna dönüştü-
ren ve şehre çok sayıda eser kazandıran Fatih Sul-
tan Mehmet'in şahsi eşyaları Topkapı Sarayı'nda
sergileniyor.

Henüz 21 yaşındayken, dünya siyaset tarihinin
en önemli devletleri arasında gösterilen Bizans İm-
paratorluğu'nun başkenti İstanbul'u fetheden Fatih
Sultan Mehmet, şehre kazandırdığı eserlerle de asır-
lar boyu isminden söz ettiriyor.

Dünyanın en büyük saray müzelerinden biri olan
ve mimarisiyle dikkatleri üzerine çeken Topkapı Sa-
rayı, Fatih Sultan Mehmet'in İstanbul'a kazandırdığı
en önemli yapı olarak gösteriliyor. Saray, Sultan Ab-
dülmecit'in Dolmabahçe Sarayı'nı yaptırmasına
kadar devletin idari merkezi konumundayken
1924'ten itibaren ise müze olarak kullanılıyor. Mar-
mara Denizi, İstanbul Boğazı ve Haliç arasında bulu-
nan ve İstanbul'un sembolik yapılarından biri olan
Topkapı Sarayı'nda, Osmanlı dönemine ait koleksi-
yonlar, mimari yapılar ile yaklaşık 300 bin arşiv belge
bulunuyor. Askeri dehası ve devlet adamlığı kimliği
ile bilinen Fatih Sultan Mehmet bilim, kültür ve sanat
alanında da şehre pek çok eser kazandırdı. Bunların
başında ise İstanbul'daki ilk külliye olma özelliğine
sahip Fatih Camisi ve Külliyesi geliyor. İstanbul'un
fethinden sonra Sultan Mehmet tarafından inşa etti-
rilen külliyede medrese, kütüphane, darüşşifa,
hamam, çarşı ve türbeler yer alıyor.

Fatih Sultan Mehmet'in yaptırdığı eserlerden 20
kapısı, 65 caddesi, 17'den fazla han ve 4 bin dükka-
nıyla Osmanlı'dan bugüne miras kalan Kapalıçarşı,
kente gelen yerli ve yabancı turistlerin en sık ziyaret
ettiği yerler arasında bulunuyor.

İstanbul'u fethettikten sonra adeta yeniden imar
eden Fatih Sultan Mehmet, 3 Mayıs 1481'deki vefa-
tının ardından adını taşıyan Fatih Camisi'ndeki tür-
beye defnedildi. Fatih'in kılıçları, kaftanları, zırhları
ve yüzükleri gibi şahsi eşyaları günümüze kadar
özenle korunarak Topkapı Sarayı'nda sergileniyor.

Sanata ilgisiyle bilinen Fatih Sultan Mehmet,
1480 yılında diplomatik bir görev için İstanbul'da
bulunan Venedikli ressam Gentile Bellini'ye portre-
sini çizdirdi. Uzun yıllar Birleşik Krallık'ın başkenti
Londra'daki National Gallery'de sergilenen portre,
2020'de İstanbul Belediye Sarayı'na getirildi.

Yine Bellini tarafından çizilen ve Fatih Sultan
Mehmet ile oğlu Cem Sultan'ın resmedildiği varsayı-
lan tablo da İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) ta-
rafından 2020'de Londra'daki bir müzayededen
satın alınarak İstanbul Belediye Sarayı'nda sergilen-
meye başladı. Ayrıca Fatih Sultan Mehmet'in İtalyan
sanatçı Costanzo de Ferrara'ya yaptırdığı, ön yüze-
yinde "Bizans İmparatoru Muhammed" yazan ve
dünyada sadece 4 adet bulunan madalyon da
2023'te İBB tarafından satın alınıp İstanbul Belediye
Sarayı'na getirildi. Milli Saraylar Topkapı Sarayı
Daire Başkanı İlhan Kocaman, AA muhabirine, sara-
yın Fatih Sultan Mehmet döneminde kullanılmaya
başlandığını söyledi. Fatih Sultan Mehmet'in
1457'den itibaren fiilen Topkapı Sarayı'nı kullandığı
belirten Kocaman, bu sebeple o dönemden kalma
Fatih'e ait özel eşyaların da arasında olduğu birçok
eserin envanterlerinde bulunduğunu dile getirdi. AA

KuLA Rafet Üçelli Or-
taokulu Teknoloji Tasarım
Öğretmeni Züleyha Öz ve
öğrencileri tarafından ha-
zırlanan ve resmi bir tö-
renle açılan görsel
sanatlar, resim, teknoloji
ve mimari tasarım sergi-
sindeki eserler, katılımcılar
tarafından büyük beğeni
topladı. Program sonunda
30 yıla yakın meslek haya-
tını emeklilik ile sonlandı-
racak olan ve öğrencileri
ile birlikte son sergisini
açan Teknoloji Tasarım
Öğretmeni Züleyha Öz’e
arkadaşları ve öğrencileri
tarafından yapılan sürpriz
ise duygu dolu anlar ya-
şanmasına sebep oldu.   

2023-2024 eğitim öğ-
retim yılının sonlarına yak-
laşırken Kula Rafet Üçelli
Ortaokulu Teknoloji Tasa-
rım Öğretmeni Züleyha Öz
ve öğrencileri tarafından

hazırlanan görsel sanatlar,
resim, teknoloji ve mimari
tasarım sergisi, Kayma-
kam Ömer Ahmet Özde-
mir ve protokol üyelerinin
katıldığı resmi törenle
açıldı. Açılış kurdelesinin
kesilmesinin ardından
Kaymakam Özdemir ve
beraberindeki protokol
üyeleri ile vatandaşlar, ser-
gideki eserleri tek tek in-
celedi. Katılımcılar
tarafından büyük beğeni
toplayan eserler, bir süre
okul koridorlarında sergile-
necek. 

‘KALBİMİZe 
ÇİZDİĞİNİZ TÜM 

GÜZeL ReSİMLeR 
İÇİN TeŞeKKÜRLeR’ 
Öte yandan 30 yıla

yakın meslek hayatının
son sergisini öğrencileri ile
birlikte açan ve 2023-2024
eğitim öğretim yılının so-
nunda eğitim hayatını

emeklilik ile sonlandıracak
olan Teknoloji Tasarım Öğ-
retmeni Züleyha Öz’ öğ-
renmenler, öğrenciler ve
veliler tarafından sürpriz
yapıldı. ‘Kalbimize çizdiği-
niz tüm güzel resimler için
teşekkürler’ yazılı pasta
sürprizi ile karşılaşan Zü-
leyha öğretmen, duygu

dolu anlar yaşanmasına
sebep olup göz yaşlarına
hakim olamadı. Kayma-
kam Ömer Ahmet Özdemir
ve protokol üyelerinin de
katıldığı küçük bir prog-
ramla pasta üzerindeki
mumları üfleyen Züleyha
öğretmen, sürprizi hazırla-
yan arkadaşları, öğrencileri

ve velilerine teşekkür etti.
Kula Kaymakamı Ömer
Ahmet Özdemir ise 30 yıla
yakın eğitim camiasına hiz-
met eden Züleyha öğret-
mene bugüne kadar
verdiği emekleri için teşek-
kür ederek emeklilik haya-
tında sağlık ve mutluluk
temenni etti.  İHA

Meslek hayatının son sergisini açan 
Züleyha öğretmene duygu dolu sürpriz   

YuNuSeMRe Beledi-
yesi, sınavlara hazırlanan

son sınıf öğrencilerine
motivasyon ve stres yö-

netimi semineri veriyor.   
Yunusemre Beledi-

yesi Sağlık Hizmetleri
Müdürlüğü tarafından,
İlçe Milli Eğitim Müdür-
lüğü ile koordineli bir şe-
kilde ortaokul ve lise son
sınıf öğrencilerine yönelik
seminerler düzenliyor. Yu-
nusemre Belediyesi Sağ-
lık Merkezi’nde görevli
Aile Danışmanı ve Öğ-
renci Koçu Birsin Özve-
ren tarafından verilen
seminerlerde öğrencilere
hedef belirleme, öfke
kontrolü, stresle baş

etme, zaman yönetimi
konularında bilgilendirme
yapılıyor. Bugüne kadar
19 okulda bin 740 öğren-
ciye verilen seminerle öğ-
rencilerin sınava rahat bir
şekilde hazırlanmaları he-
defleniyor. 2023 - 2024
Eğitim Öğretim Yılının so-
nuna kadar sürecek olan
seminerlerde ilçe gene-
linde bulunan bütün orta
ve lise son sınıf öğrenci-
leriyle buluşulması plan-
lanıyor.  İHA

Yunusemre’den son sınıf öğrencilerine
motivasyon semineri   

Yunusemre’den son sınıf öğrencilerine
motivasyon semineri   

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçesinde ortaokullar arası
düzenlenen Mangala Şampiyonası büyük bir çekiş-
meyle devam ediyor.   

İlçedeki 9 ortaokulun üçerli gruplar halinde ya-
pılan Mangala müsabakalarında ilk üç ortokuldan
Bağlıca Halil Duran Ortaokulu öğrencileri grup birin-
cisi oldu. 

Sarıgöl Mustafa Metin İmam Hatip Ortaokulu
salonunda yapılan yarışmalarda büyük heyecan ya-
şanırken, üçerli ortaokul takımlarının birincileri daha
sonra finalde karşı karşıya gelecek.  İHA

Sarıgöl'de Mangala
heyecanı   

SARIGÖL İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü ve Sa-
rıgöl Türk Kızılayı Koordi-
natörlüğü tarafından
ilçedeki okul müdürlerine
yönelik  "Manisa sana
kanım feda" projesi hak-
kında bilgilendirme top-
lantısı yapıldı.   

Sarıgöl Mesleki ve
Teknik Anadolu Lisesi
Toplantı Salonunda dü-
zenlenen bilgilendirme
toplantısında Sarıgöl Türk
Kızılayı İlçe Koordinatörü
Yusuf Tüfekçi tarafından
katılımcılara bilgiler ve-
rildi. Bir ünite kanla 3

insan hayatının kurtuldu-
ğuna dikkat çeken Yusuf
Tüfekçi, okullarda hayata
geçirilen 'Manisa sana
kanım feda' projesi saye-
sinde çok sayıda vatan-
daşın ilk kez kan
bağışında bulunduğunu
vurguladı.  İHA

'Manisa sana kanım feda'
projesi anlatıldı   
'Manisa sana kanım feda'
projesi anlatıldı   
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Burhan AKDEMİR

Tarım ve Orman Bakanlığı
tarafından ormanları korumak
ve yangınlara karşı alınacak
önemler konusunda farkındalık
oluşturmak adına ülke gene-
linde gerçekleştirilen ‘Orman
benim’ programı kapsamında
Manisa’da da etkinlik düzen-
lendi. Manisa protokolü ve öğ-
renciler birlikte Spil Dağı
eteklerinde çöp topladı.   

Manisa Valisi Enver Ünlü

öncülüğünde Uncubozköy Ma-
hallesi’ndeki Spil Dağı’nın etek-
lerinde bir araya gelen Manisa
protokolü ve öğrenciler, ellerin-
deki çöp poşetleriyle ormanlık
alana dağıldı. Doğaya atılan ve
orman yangınlarına neden olan
cam, plastik, kağıt gibi yüzlerce
kilo çöp toplandı. Vatandaşların
ormanlık alana kanepe, koltuk
attığı da görülürken, Manisa İl
Jandarma Komutanlığa ait
Börü isimli köpek de çöp top-
ladı. Programa Vali Ünlü’nün

yanı ısıra İl Jandarma Komutanı
Tuğgeneral Zafer Tombul, Ma-
nisa İl Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş, Yunusemre Kaymakamı
Atilla Kantay, Şehzadeler Kay-
makamı Fatih Genel, Manisa
Tarım ve Orman İl Müdürü
Metin Öztürk, Manisa Orman
İşletme Müdürü Fatih Öztürk,
Manisa İl Sağlık Müdürü Erol
Karaca, öğrenciler katıldı. 

"OrmaN 

YaNGıNLarıNıN YÜZDE 

90'ı İNSaN KaYNaKLı" 

Manisa Orman İşletme İl
Müdürü Fatih Öztürk, “Küresel
ısınma ve iklim değişikliğinin de
etkisiyle orman yangınlarının
oluşma riski her geçen gün
daha da artıyor. Dünyada ol-
duğu gibi ülkemizde de artan
orman yangınlarıyla mücadele
çalışmalarımızda öncelikli stra-
tejimiz; yangın öncesi alınması
gereken önleyici tedbirlerdir.
Son 10 yılın yangın istatistikle-
rine baktığımızda, çıkan orman
yangınlarının yüzde 90’ının
insan kaynaklı çıktığı görülmek-
tedir. İnsan kaynaklı çıkan bu
yangınların sebeplerine bakıldı-

ğında; Tarımsal hasadı mütea-
kip oluşan atıkların yakılması,
tarımsal alan ve yerleşim alan-
larındaki atıkların temizlik
amaçlı yakılması, özellikle
araçla seyir halindeyken sön-
memiş sigaraların açık alanlara
atılması, nemin çok düşük ol-
duğu günlerde açık alanda pi-
şirme amaçlı aktivitelerin
yapılması, ormanlık alanlarda
insan kaynaklı yakılan ve tam
olarak söndürülmemiş ateşler,
nemin düşük olduğu günlerde
yapılan kaynak ve spiralle
metal kesme çalışmaları esna-
sında çıkan kıvılcımlar, yerle-
şim yerleri arasında enerji
taşıyan hatların bakımsız bıra-
kılması veya kapasitesinin
üzerinde enerji çekilmesi ne-
deniyle patlayan trafolar, her-
hangi bir önlem almadan
çalışan biçer döğer gibi iş ma-
kinalarından kaynaklı yangın-
lar, nadir de olsa kasıtlı
çıkarılan yangınlar, çevreye
gelişi güzel atılan cam ve ben-

zeri atıklar, olarak karşımıza
çıkmaktadır. Günümüzde
çıkan orman yangınları deği-
şen meteorolojik veriler ve
hâkim olan kuraklıklar nede-
niyle oldukça masraflı ve riskli
bir mücadeleye dönüşmüştür.
Ülke olarak değişen bu şart-
lara uygun olarak müdahale
kapasitemizde ciddi artışlar
yapılmıştır. Ancak geldiğimiz
noktada bu yüksek enerjili
yangınlarda kapasite artışları-
mız olsa bile ormanlarımızın
yangınlardan zarar görmesini
engellemek oldukça güç ol-
maktadır. Bu nedenle birçok
ülkede olduğu gibi ülkemizde
de önceliğimiz yangınların çık-
masına veya sayılarının düşü-
rülmesine yönelik
çalışmalardır.  Toplumsal bir
sahiplenme ile başarıya ulaşa-
cağına inandığımız 'Orman
Benim' kampanyası ile top-
lumsal farkındalık oluşturup,
yangın sayılarını ciddi oranda
düşürmeyi, böylece mevcut

söndürme kapasitemizi daha
verimli kullanarak toplumumuz
için bir tehdit haline dönüşen
orman yangınlarının zararlarını
en aza indirmeyi hedefliyoruz.
Bu çerçevede, ülkemizde
orman yangınlarının önlenmesi
ve olabilecek yangın sayıları-
nın ve şiddetinin düşürülerek
çevreye olan zararlarının en
aza indirilmesi, vatandaşları-
mızda orman yangınlarının
çıkmasını önleyici bilincin
oluşması amacıyla, bütün il ve
ilçelerimizde eş zamanlı olarak
'Orman Benim' kampanyası
düzenlendi. Söz konusu kam-
panyada orman içi ve bitişi-
ğindeki yol kenarları, tarım
arazileri, yerleşim yerleri ile
tesislerin bitişiğinde bulunan
yanıcı maddelerin azaltılması
(çalı, diri örtü temizliği ve alt
dal budaması), çöplerin temiz-
lenmesi neticesinde orman
yangınlarının olumsuz etkileri-
nin azaltılması sağlanacaktır”
diye konuştu. 

Tarım ve Orman Bakanlığı’nca başlatılan ‘Orman benim’ programı kapsamında Manisa’da çöp toplama etkinliği yapıldı… Ormandan çıkan çöpler ağızları açık bıraktı

Ormandan dağlar kadar çöp çıktı!
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Alerjik rinit ve astım şikayetleri arttı
kulAk Burun Boğaz Has-

talıkları Uzmanı Prof. Dr. Ülkü
Tuncer, baharın gelmesiyle bir-
likte alerjik vakalarda artış oldu-
ğunu belirterek, "Özellikle çöl
tozlarının gelmesiyle beraber
alerjik rinit, astım, rinosinüzitler,
kulak iltihapları, boğaz şikayet-
leri arttı. 

Çöl tozlarına karşı kapı ve
pencereleri kapalı tutmak gere-
kir, sık duş almanın da faydası
olur" dedi.   

Kulak Burun Boğaz (KBB)
Hastalıkları Uzmanı Prof. Dr.

Ülkü Tuncer, havaların ısınması
ve ilkbaharın gelmesiyle çiçek-
lerin açıp polenlerin arttığını ha-
tırlatarak, "Şimdi çöl tozları da
gelmeye başladı. 

Dolayısıyla alerjik rinit,
astım, alerjik rinitten sonra gö-
rünen rinosinüzitler, kulak ilti-
hapları, boğaz şikayetleri arttı.
Bugünlerde de özellikle burun
tıkanıklığı, burun akıntısı, burun
kaşıntısı ve sık sık hapşırmayla
bize başvuruyor hastalar.

Eğer bu dönemi atlatmaya
çalıştılar ve atlatamadılarsa ri-

nosinüzite, sinüzite dönüşüyor
veya astım ataklarıyla birlikte
geliyor" diye konuştu.  

Prof. Dr. Tuncer, küçük ço-
cuklarda ise kulakta sıvı top-
lanması yani "seröz otit"
denilen klinik durumu bu mev-
simde daha sık gözlemledikle-
rini söyledi. 

"solunuM YollArı 
Alerjenlere tePki 

GösteriYor" 
Alerjinin aslında genetik

bir hastalık olduğunu belirten
Prof. Dr. Ülkü Tuncer, "Kişiler
doğuşsal olarak alerjik olabilir.

Bebeklerde daha çok
ciltte oluşan reaksiyonları gö-
rüyoruz. Yaş büyüdükçe yerini
alerjik rinit ve astıma devredi-
yor. 

Alerjik rinit aslında burnun
alerjenlere karşı gösterdiği hi-
peraktivite olarak düşünülmeli.
Sadece burun göstermiyor bu
hiperaktiviteyi, tüm solunum
yolları alt solunum yolları da
aynı tepkiye dahil oluyor. 

Dolayısıyla alerjik riniti
olanların yüzde 30 kadarında
astım, astımı olanların da ne-
redeyse yüzde 60-70’inde
alerjik riniti görüyoruz. 

Yani ikisi aslında iç içe
geçmiş durumda" dedi.  

"sürekli Alerji
duruMundA sAbAH 

kAlkıncA HAPşırMA 
Görülür" 

Alerjinin mevsimsel mi
yoksa yıl boyu mu olduğunu
bireylerin gözlemlemesi gerek-
tiğini ifade eden Prof. Dr. Tun-
cer, bu şekilde alerjenin tespit
edilebileceğini izah etti. Yıl
boyu olan alerjide kişilerin
sabah kalktığında hapşırma,
burun tıkanıklığı, burun kaşın-
tısı, öksürük, burun akıntısı şi-
kayetlerinin başladığını dile
getirdi. Durum böyleyse ev-
deki alerjenleri, en başta ev
tozu, halı tozları, evdeki evcil
hayvanlar, küf gibi gibi etken-
leri veya gıda alerjisini düşün-
mek gerektiğine işaret eden
Tuncer, "Ama mevsimselse,
bazı mevsimlerde artıyorsa
daha çok polenleri düşünmek
lazım. 

Polenleri düşünüyorsak
evin havalandırılmasına çok
özen göstermek lazım. Öğle-
den önce evi havalandırmamak
lazım. Özellikle burada çöl to-
zunun gelişiyle beraber bu gibi
durumlarda pencereleri, kapıları
kapalı tutmaya çalışmak lazım.
Eve gidince mutlaka duş alma-
nın çok faydası olur. Saçı, vü-

cudu yıkamak, giysileri değiştir-
mek de etkilidir" diye konuştu. 

"kulAktAki sorun 
işitMe kAYbınA Yol 

AçAbilir" 
Bu önlemlerin her zaman

yeterli olmadığını ifade eden
Prof. Dr. Tuncer ilaçlarla da
burnu rahatlatmak gerektiğini,
eğer rinosinüzit geliştiyse,
bunun tedavi edilmesi gerekti-
ğini anlattı. Rinosinüzitin ço-
cuklarda özellikle kulakta hiç
farkına varmayabileceğine dik-

kat çeken Tuncer, "Alerjik riniti
olan çocuklar farkında olmadan
kulaklarda da sıvı toplanabilir.
İşitme kaybına yol açar. Ağrı
yapmaz, ateş yapmaz.

Kimse de fark etmez bunu.
Çocuk televizyonun sesini çok
açar veya öğretmen çocuğu-
nuz az duyuyor diye uyarıda
bulunur. Bu konularda dikkatli
olmak lazım. Özellikle alerjisi
olan çocuklarda muayeneyi
belli aralıklarla yaptırmak ge-
rekli" dedi. iHA 

"Mide koruyucu ilaçlar hasara yol açabilir"
GAstroenteroloji

Kliniği Uzmanı Prof. Dr. Yusuf
Serdar Sakin, mide koruyucu
ilaçların uzun süre kullanımının
organ hasarlarına neden olabi-
leceği uyarısında bulundu.   

Mide koruyucu ilaçların
(proton pompa inhibitörleri) 12
haftadan uzun kullanımı duru-
munda organ hasarı yapabilme
riski olan ilaçlar olduğunu ifade
eden Prof. Dr. Sakin, bu ilaçla-
rın kesin endikasyonu olma-
dıkça 8 haftadan uzun süreli
kullanımının önerilmediğini dile
getirdi. Prof. Dr. Sakin, “Gas-
troözofageal reflü hastalığı gibi
uzun soluklu hastalıkta önce
yaşam tarzı değişikliği ile şika-
yetler tedavi edilmeye çalışıl-
malı, yine de ilaç ihtiyacı varsa
mümkün olan en düşük dozda
ilaç kullanımı takip eden dokto-
run değerlendirmesine göre
planlanmalıdır” dedi.  

“Mide koruYucu
ilAçlAr HAstAlıklArın 

tedAvisinde oldukçA 
Geniş bir kullAnıM

AlAnınA sAHiP” 
Mide koruyucu ilaçların

hastalıkların ve rahatsızlıkların
tedavisinde oldukça geniş bir
kullanım alanı bulunduğuna
dikkat çeken Sakin, “Bu ilaçlar
midede asit sekresyonunu bas-

kılayarak aside bağlı oluşan
gastroözofageal reflü hastalığı,
gastrit, özofajit, Barrett hasta-
lığı, peptik ülser hastalığı, kro-

nik nonsteroid
antiinflamatuvar ilaç kullamına
bağlı gelişen ülser tedavisi ve
Helikobakter pylori eradikas-
yonu tedavisinde kullanılmak-
tadırlar” dedi. 

Mide koruyucu ilaçların
kısa dönemde oluşturabile-

ceği yan etkilere değinen
Sakin, “Günümüzde kullanılan
mide koruyucu ilaçların kısa
dönemde baş ağrısı, kabızlık,

diare, bulantı ve kusma gibi
yan etkileri gözlenebilmekte-
dir. Kesin bir tanımlama olma-
makla birlikte 4-8 haftadan
uzun süre kullanım olarak de-
ğerlendirilmektedir. Mide koru-
yucu ilaçları gastroözofageal
reflü hastalığı, özofajit, ülser

gibi hastalıklarda oluşabilecek
olumsuz durumları önlemek
için uzun dönem kullanmak
gerekmektedir” ifadelerini kul-

landı.  Uzun dönem kullanılan
mide koruyucu ilaçlarının böb-
rek hastalıkları (akut böbrek
hasarı, akut interstisyel nefrit,
kronik böbrek hasarı), kardiyo-
vasküler hastalıklar (kalp krizi,
inme), karaciğer hastalığı (ka-
raciğer kanseri), kırıklar, artmış

enfeksiyon riski (C. difficile en-
feksiyonu, toplum ilişkili pnö-
moni, Covid-19), mikrobesin
eksiklikleri (magnezyum eksik-
liği, kansızlık, kalsiyum eksik-
liği, B12 vitamin eksikliği),
demans ve mide kanseri riski
artışı ile ilişkilendirildiğine de-
ğinen Sakin, “Gastoözofageal
reflü hastalığı gibi kronik ilaç
kullanımı gerektiren hastalarda
ise diğer asit baskılayıcı teda-
vilere geçilmesini (H2 reseptör
blokörü); tetikleyen yiyecekler-
den uzak durulması, sigara ve
tütün ürünlerinin bırakılması,
kilo vermenin teşvik edilmesi,
yatağın baş kısmının kaldırıl-
ması, mide koruyucu ilaçların
kesilmesi ya da idameyi sağ-
layan en düşük ilaç dozunun
kullanılmasını önermekteyiz”
şeklinde konuştu. Mide koru-
yucu ilaçların kullanılmadığı
zaman ciddi risk oluşacak
hastalıkları sıralayan Sakin,
“Barrett özofagusu, ciddi özo-
fajit, Zollinger Ellison sen-
dromu, eozinofilik özofajit
veya idyopatik pulmoner fibro-
zis gibi hastalıklarda ilaç kesil-
meden devam edilmelidir.
Ayrıca mide kanaması riski
yüksek olan hastalarda (geçi-
rilmiş mide kanaması öyküsü,
ilaca bağlı gelişen ülser öy-

küsü v.b) kesilmesi önerilme-
mektedir” dedi. Uzun süre
mide koruyucu ilaç kullanan
hastalarda ilacın birdenbire
kesilmesinin rebound olarak
asit salgısını artırabileceğin-
den doktora danışılmadan bir-
denbire bırakılmaması
gerektiğini ifade eden Sakin,
“Doz azaltılarak kesmeye veya
birdenbire kesmeye hastanın
durumuna göre karar verilme-
lidir. Ayrıca yönergeler, yan
etki gelişme endişesi ile ilacın
mutlaka kullanılması gereken
hastalarda kesilmemesini
önermektedir. Çünkü genel
risk oranı tüm kullanan hasta-
ların yüzde 1-3 ü kadardır. Yan
etkilerini gerekçe göstererek
bazı hastalarımızda dış faktör-
lerin (uzmanlığı olmayan dok-
torlar, hasta yakınları vb)
karışmaları sonucu ilaç kullan-
ması gereken hastaların kul-
lanmaması nedeniyle ciddi
sorunlarla (mide kanaması,
darlık gelişmesi sonucu yutma
güçlüğü, kusmalar vb) karşı
karşıya kalabilmekteyiz. Bu
nedenle uzun süreli ilaç kulla-
nılıp kullanılmamasının dokto-
run değerlendirmesi ile
hastaya göre planlanması
önemlidir” açıklamalarında bu-
lundu. iHA 

Düşük alkol tüketiminin sağlığa yararlı olduğu iddiası
Yeni araştırmalar, düşük

miktarda alkol tüketiminin sağ-
lığa yararlı olduğu yönündeki
bilimsel çalışmaların yanıltıcı ol-
duğuna dikkat çekti.   

Düşük miktarda alkol kul-
lanımının özellikle kalp sağlı-
ğına faydalı olduğuna ilişkin
yaygın düşünce değişiyor. Ka-
nada Madde Kullanımı Araş-
tırma Enstitüsü (CISUR)
Direktörü Dr. Timothy Naimi, az
alkol tüketiminin sağlığa yararlı

olduğu yönündeki bazı bilimsel
çalışmaların istatistiksel bir il-
lüzyondan ibaret olduğunu
söyledi. 

ABD medyasına konuşan
Naimi, “Eğer araştırmalar sa-
dece orta yaşa ulaşan, her-
hangi bir sorun nedeniyle alkol
tüketimine son vermeyen ve
aşırı alkol tüketmeyen insanları
baz alıyorsa burada oldukça
seçili bir grup söz konusudur.
Bu, alkolün ölçülü miktarda

alkol tüketenler için sağlıklı ol-
duğu gibi bir görüntü ortaya çı-
karır ki bu aslında istatistiksel
bir illüzyondan ibarettir” diye
konuştu. 

Alkol ve Uyuşturucu Araş-
tırmaları Dergisi (JSAD) adlı bi-
limsel dergi tarafından bu yıl
yayınlanan ve Naimi’nin de ya-
zarları arasında yer aldığı bir
makale, düşük miktarda içki tü-
ketiminin insan sağlığına yararlı
olduğuna ilişkin bilimsel çalış-
maların yanıltıcı yönlerine dik-
kat çekmişti.

Bu çalışmaların neden sa-
dece belirli kriterlere göre seçi-
len referans grupları üzerinde
yapıldığını sorgulayan maka-
lede, alkol tüketiminin sağlığa
etkilerine ilişkin 107 uzun dö-
nemli çalışma sistemsel açıdan
değerlendirilmeye tabi tutuldu.
Genç bireylerin eskiden alkol
kullanan ve ara sıra alkol kulla-
nanlardan ayrıldığını ve bu şe-
kilde düşük miktarda alkol
tüketenler ile alkol tüketmeyen-
lerin ölüm risklerinin birbirine
yakın olduğunu gösteren so-
nuçlara ulaşıldığını kaydeden
araştırmacılar, belirli yaş aralı-
ğındaki seçilmiş gruplar üze-
rinde yapılan araştırmaların

tarafsız olamayacağı ve yanıltıcı
çıkarımlar sunabileceği sonu-
cuna ulaştı.    

Alkol endüstrisi 
etkisi 

Kanada Madde Kullanımı
Araştırma Enstitüsü (CISUR) ta-
rafından nisan ayında yayınla-
nan bir makalede ise, alkol
endüstrisinin sınırlı alkol tüketi-
minin sağlığa yararlı olduğunu
destekleyen çalışmaları seçici
olarak kullandığına ve düşük
miktarda da olsa alkol tüketimi-
nin kanser gibi sağlık riskleri ta-

şıdığına ilişkin araştırmaları göz
ardı ettiğine dikkat çekildi. 

Dünya Sağlık Örgütü alkol
tüketiminin azaltılmasının daha
iyi olacağı tavsiyesinde bulu-
nurken, birçok ülkede siyaset-
çiler, sınırlı tüketimin sağlığa
faydalarına ilişkin yaygın kabul
nedeniyle alkol tüketiminden
kaçınılmasını öngören diyet
tavsiyelerinin kabulüne ve siga-
raya benzer bir şekilde alkollü
içeceklerin üzerine de sağlığa
zararlı olduğuna ilişkin uyarıla-
rın yerleştirilmesine ilişkin

adımlara çekimser yaklaşıyor. 
PolitikA değişikliği 

Diğer yandan yeni bilimsel
deliller ışığında birçok ülkede
alkol tüketimine ilişkin yaklaşım
değişmeye başladı. İngiltere,
Fransa, Danimarka, Hollanda
ve Avusturya, alkol tüketimine
ilişkin tavsiyelerinde değişikliğe
giderek, önerilerindeki alkol tü-
ketim miktarını düşürdü.

İrlanda’da ise 2026’dan iti-
baren alkollü ürünlerde kanser
riski uyarısı içeren etiketler zo-
runlu hale gelecek. iHA 
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16.00

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol
1. Lig’in 33. haftasında Boluspor’u
ağırlayacak. Mücadele yarın saat
16.00’da Manisa 19 Mayıs Stadyu-
mu’nda oynanacak.

Trendyol 1. Lig 33. hafta mücadele-
sinde Manisa Futbol Kulübü, Boluspor’u
konuk edecek. 5 Mayıs Pazar günü
(yarın) Manisa 19 Mayıs Stadyumu’nda
oynanacak mücadele saat 16.00’da baş-
layacak. Siyah-beyazlılar, sezonun son iç

saha maçını kazanarak karşılaşmadan 3
puanla ayrılmak istiyor. Manisa FK, tüm ta-

raftarlarını ve Manisalı futbolseverleri Manisa
19 Mayıs Stadyumu’nda takıma destek ol-
maya davet ediyoruz.

MÜCADELEYİ M. KÜRŞAD FİLİZ YÖNETECEK
Manisa Futbol Kulübü ile Boluspor arasında oyna-

nacak mücadeleyi hakem Mustafa Kürşad Filiz yöne-
tecek. Karşılaşmada Filiz’in yardımcılıklarını Sezgin
Çınar ve Mehmet Kapluhan yapacak. Maçın dör-
düncü hakemi ise Süleyman Soyutürk.

BOLUSPOR MAÇININ BİLET SATIŞLARI DEVAM EDİYOR
Öte yandan Boluspor maçının bilet satışı

www.passo.com.tr ve Passo mobil uygulaması üze-
rinden devam ediyor.

Mücadeleyi tribünden takip etmek isteyen taraf-
tarlar, www.passo.com.tr ve Passo mobil uygulaması
ile biletlerini kolaylıkla temin edebilecek. 

Karşılaşmanın bilet fiyatları ise şöyle; 
Kapalı Alt Tribün: 30 TL.
Misafir Tribünü: 35 TL.

MANISA FK 3 PUAN ISTIYORMANISA FK 3 PUAN ISTIYOR

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde İlçe Gençlik ve Spor Müdür-
lüğü tarafından düzenlenen liseler arası kızlar ve erkekler vo-
leybol turnuvası sonuçlandı. Kızlarda ve erkeklerde
şampiyonluk ipini Hayriye Ertürk Anadolu Lisesi kazandı.   

19 Mayıs Atatürk'ü Anma Gençlik ve Spor Bayramı kut-
lama programı kapsamında düzenlenen müsabakalarda özel-
likle kızlar voleybol karşılaşmaları çekişmeli maçlara sahne
olurken kızlar turnuvasının birincisi averaj ile belirlendi. 

Sarıgöl İlçe Gençlik ve Spor Müdürü Gökhan Yıldırım,
"Sarıgöl'de Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğümüz bünyesinde
19 Mayıs Atatürk'ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı öncesi il-
çemizde düzenlediğimiz Okul Sporları 2. Küme Liseler Arası
Kız ve Erkek Voleybol Turnuvamızı tamamladık. Dereceye
giren takımlarımıza kupalarını, sporcularımıza madalyalarını
takdim ettik. Her şey geleceğimiz gençlerimiz için. Okul Spor-
ları 2. Küme müsabakaları büyük heyecana sahne oldu. Özel-
likle kızlar mücadelesinde bütün takımların birbirini yenmesi ile
şampiyonu set averajları belirledi. Kızlarda 1. Hayriye Ertürk
Anadolu Lisesi, 2. Milli Egemenlik Çok Programlı Anadolu Li-
sesi, 3. Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi oldu. Erkeklerde ise
1. Hayriye Ertürk Anadolu Lisesi, 2. Mesleki ve Teknik Anadolu
Lisesi, 3. Milli Egemenlik ve Çok programlı Anadolu lisesi
oldu." dedi.  iHa

Sarıgöl'de voleybolun
kazananları belli oldu   YunuseMre Belediyes-

por, U15 Futbol İl Birinciliği Yarı
Final Müsabakası'nda Alaşehir
Alagücü'nü 4-1 yenerek adını
Türkiye Şampiyonası'na yaz-
dırdı.

Yunusemre Belediyespor'un

U15 futbol takımı, U15 Futbol İl
Birinciliği'nde şampiyon olarak
Manisa'yı Türkiye Şampiyona-
sı'nda temsil etmeye hak ka-
zandı. Salihli İsmail Doğan
Erdinç Stadı'nda oynanan yarı
final müsabakasında Alaşehir

Alagücü ile karşılaşan Mavi Be-
yazlılar, rakibini Berat Ülük (2),
Gurur Bulutlu ve Ege Alıcı'nın
golleriyle 4-1 mağlup ederek
hedefine ulaştı. Oyuncularını
tebrik eden Yunusemre Beledi-
yespor U15 Futbol Takımı An-

trenörü Mehmet Akif Kengel,
çok çalışarak emeklerin karşılı-
ğını aldıklarını belirterek, bun-
dan sonraki hedeflerinin
Türkiye Şampiyonası'nda Ma-
nisa'yı başarıyla temsil etmek
olduğunu söyledi.

Yunusemreli gençler Türkiye
Şampiyonası’na katılacak

Yunusemreli gençler Türkiye
Şampiyonası’na katılacak

Manisa’nın Soma ilçe-
sindeki Soma Zaferspor Ku-
lübü Kadın Futbol Takımı’nın
futbolcuları, kampta tükete-
ceği ürünleri kendileri yetiştiri-
yor.

Soma Zafer spor futbolcu-
ları yazın düzenleyecekleri fut-
bol kamplarında yiyecekleri
ürünleri kendileri yetiştiriyor.
Spor tesisleri yanında bulunan
bir dönümden fazla arazide
ekim yapan futbolcular tama-
mıyla doğal yöntemlerle üre-
tim yapıyor.

Çevre ve doğa sevgisinin
yeni nesillere aktarılması için
böyle bir çalışma yaptıklarını
belirten Soma Zafer Spor Ku-
lübü başkanı Hakan Arslan-
can, “Bu yaz
düzenleyeceğimiz futbol
kamplarında tüketeceğimiz
sebzelerin ekimi için tesisleri-
mizdeki sporcular ile tarlamız-
daki son hazırlıkları yapıyoruz.
Bahçeye domates, biber, pat-
lıcan, salatalık, kabak, kavun
ve karpuz gibi sebzeler ekece-
ğiz. Amacımız çocuklarımızın

doğa ve toprakla olan ilgisini
pekiştirmek istedik. Doğaya
karşı duyarlı çocuklar yetiştir-
mek bizim elimizde. Doğaya
karşı sorumluluklarımızın far-
kına varmak ve hayatta adım-
larımızı buna göre atmak
zorundayız. Çocuklarımızın
farkındalığını geliştirmek de bu
noktada çok önemli. Sporcu-
larımız şimdi geliyor, dikilecek
bitkilerin yerlerini hazırlıyor,
sonra dikim işlemlerini yapa-
cak. Zamanı geldiğinde çapa-

sını yapacak, kendi diktikleri
sebzelerin büyümesini izleye-
cek ve hasadını yapacaklar.
Bu şekilde sporcu gençlerimiz
topraktan sofraya gelen sebze
ve meyvelerin hangi evreler-
den geçtiğini görecekler. Aynı
zamanda yaz kampımızda
kendi ektikleri bu sebzeleri
doğal sağlıklı olarak tükete-
cekler. Sporcu gençlerimizle
beraber gülerek, eğlenerek bu
şekilde bahçede zaman geçi-
riyoruz ”dedi.

Zafersporlu kadın futbolcular bahçeye indi!

Gençlik ve Spor Bakanlığı Kredi ve
Yurtlar Genel Müdürlüğü tarafından dü-
zenlenen Yurtlararası Spor Olimpiyatları
Voleybol Bölge Grup Şampiyonası'nda
Manisa'nın gururu yaşandı. Manisa Genç-
lik ve Spor İl Müdürlüğüne bağlı Merkez
Efendi Erkek Voleybol Takımı, gösterdik-
leri üstün performansla Uşak'ta gerçek-
leştirilen bölge grup şampiyonasında
birinci olarak Türkiye şampiyonasına katıl-
maya hak kazandı.

Manisa Gençlik ve Spor İl Müdürü
Yunus Öztürk, başarılı öğrencileri ve an-
trenörlerini tebrik ederek, takımın elde et-
tiği bu başarının gurur verici olduğunu

belirtti. Öztürk, "Manisa'yı bu önemli or-
ganizasyonda en iyi şekilde temsil eden
Merkez Efendi Erkek Voleybol Takımımız,
sahada gösterdikleri mücadele ve disip-

linle Türkiye şampiyonluğuna ulaşarak
bizleri gururlandırdı. Bu başarıda emeği
geçen tüm sporcularımızı ve teknik ekibi-
mizi yürekten tebrik ediyorum." dedi. 

Manisa Merkez Efendi Yurdu Voleybol Takımı grup şampiyonu Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR
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